
9 771580 372009

RADIO

Jfl. 2)0'O ^ ^

BREŽICE
88,7 In 95,9 MHz

Številka 156 Leto 6 Cena 240 SIT / 1 EUR

<
U

oc-CN

Z
>
Vi
<
UHH
Z

>S3

<
UHH
Z>
M
Vi
o
ON
<s
00

13. april 2006

Krško - V začetku leta 2003 seje 
v javnosti pojavilo anonimno pismo, 
ki je opozarjalo na domnevne ne
pravilnosti pri poslovanju OŠ Bizelj
sko v sodelovanju s trgovino Babič. 
Decembra 2004 bi se moralo začeti 
sojenje Vidi Najger in Ivanki Babič, 
a je bilo zaradi bolezni Najgerjeve 
preloženo na marec 2005. Po trinaj
stih mesecih in enajstih obravnavah 
se je sojenje zaključilo v korist ob
dolženih. Nekdanjabizeljska ravnatel
jica Vida Najger in poslovodkinja tr
govine Ivanka Babič sta oproščeni 
obtožb zlorabe položaja in ponarejan
ja poslovnih listin. Čeprav sta obe 
obdolženi priznali, da sta poslovali 
po domače in da na računih, ki jih je 
izstavljala trgovina in plačevala šola, 
niso bile navedene dejanske nabave, 
sodišče ni moglo ugotoviti, kateri 
računi so bili pravi in kateri fiktivni. 
Glede očitka o zlorabi položaja pa se 
mora to nanašati na gospodarsko de
javnost. Sodba se opira na najnovejšo 
razsodbo Vrhovnega sodišča, ki je 
odločalo v podobnem primem in raz
sodilo v prid obdolženim. V njej vr
hovni sodnik Marko Šorli namreč 
navaja, daje kaznivo dejanje zlorabe 
položaja ali pravic po 1. odstavku 
244. člena KZ možno storiti le pri 
opravljanju gospodarske dejavnosti. 
“Storilec kaznivega dejanja je oseba, 
ki opravlja določeno delo pri gospo
darskem subjektu, to se pravi pri

Pirova zmaga <S

Ivanka Babič in Vida Najger na sodišču Foto: Tanja Jakše Gazvoda (Dolenjski list)

pravnih in fizičnih osebah, ki se traj- darsko.” V primem OŠ Bizeljsko bi nanje, očitano osumljenkama, ni bilo 
no, izključno in samostojno ukvarja- se smatrala kot zloraba neupravičena stoijeno pri opravljanju gospodarske 
jo s pridobitno dejavnostjo, in osebe, poraba denaija izključno iz šolske dejavnosti, z dragimi besedami, da 
ki opravljajo delo tudi v “negospo- zadruge. Zelo poenostavljeno rečeno: opisano ravnanje nima znakov kaz-
darskih subjektih”, če v okvira pred- v gospodarski dejavnosti ne smeš nivega dejanja po tem, torej 244. 
pisov, ki te subjekte urejajo, oprav- ničesar vzeti, v šoli pa lahko. členu KZ.
ljajo določeno dejavnost kot gospo- Sodišče je tako ugotovilo, da rav- ...na strani 3
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Slovo od celuloze 
bo boleče

Krško - Po informacijah predsed
nika sindikata v podjetju Vipap Ro
mana Molana naj bi bila v maju raz
pisana obravnava na Delovnem in 
socialnem sodišču v Brežicah v tožbi, 
s katero sindikat izpodbija tolmačenje 
Uprave Vipapa glede obračunavanja 
dobe za odpravnine presežnih delav
cev. Sindikat zagovarja stališče, da bi 
se moral v odpravnini obračunati ce
lotni čas presežnega delavca, ki gaje 
°ddelal v tovarni. Uprava meni, da 
so obvezni le za čas od leta 1996 dal
je. ko so Čehi kupili podjetje.

Ho>nan Molan

Ker je zapiranje obrata celuloze z 
letošnjim oktobrom postalo nepre
klicno dejstvo in so se v Vipapu začeli 
postopki za določanje presežnih de
lavcev, bo razsodba pomembna za obe 
strani. Sindikat je izračunal, da bi za 
predvidenih približno 360 viškov 
delodajalca odpravnine stale 3,6 mili
jona evrov, medtem ko je izračun 
uprave 700 tisoč evrov.

Kar nekaj od danes zaposlenih jih 
je začelo delati, ko seje tovarna ime
novala še Djuro Salaj. Kmalu po pre
imenovanju v Videm je prišlo do 
stečaja in preden so ga prodali na 
dražbi, je proizvodnja tekla v okviru 
podjetja Vitacel kot najemnika tovar
ne. Vprašanje je, če so bili delavci 
glede na začasno najemno pogodbo 
v Vitacelu zaposleni za nedoločen čas 
in kaj so ob stečaju prijavili kot svoje 
terjatve, ki so jim bile v 30 odstotkih 
poplačane. Roman Molan pravi, da 
je šlo le za razliko v neizplačanih pla
čah, ne pa za odpravnino. “Verjame
mo v pravičnost svojega zahtevka in 
zanj se bomo borili tudi do Ljublja
ne,” pravi Molan.

Danes je v podjetju 806 zaposle
nih, po načrtu uprave naj bi jih bilo 
konec letošnjega leta le še 440. Kdo 
bo na poimenskem seznamu odpuš
čenih, bo kmalu znano.

...na strani 6

Nove škofije
Ljubljana, Maribor - Cerkev na Slovenskem je bila doslej upravno razdel

jena na ljubljansko, mariborsko in koprsko škofijo, z razglasitvijo novih 
škofij pa je namesto treh odslej šest škofij - poleg spremenjenih dosedanjih 
še škofije s sedežem v Novem mestu, Celju in Murski Soboti. Za škofa - 
ordinarija v Novem mestu je papež imenoval dosedanjega ljubljanskega 
pomožnega škofa in generalnega vikarja Andreja Glavana. Za škofa - ordi
narija v Celju je papež imenoval dosedanjega mariborskega pomožnega škofa 
in generalnega vikaija Antona Stresa, za ordinarija v Murski Soboti pa 
Marjana Turnška, dosedanjega rektorja bogoslovnega semenišča v Mari
bora. Dosedanja župnijska cerkev Novo mesto - Kapitelj bo odslej stolna 
cerkev Sv. Nikolaja, stolnici pa bosta tudi dosedanji župnijski cerkvi, v Celju 
Sv. Danijela, v Murski Soboti pa Sv. Nikolaja. Odslej bo Rimskokatoliška 
cerkev na Slovenskem imela namesto dosedanje enotne cerkvene pokrajina 
(metropolije), kije imela sedež v Ljubljani, tudi dve metropoliji. Z razdelit
vijo je mariborska škofija postala nadškofija in s tem mariborski škof Franc 
Kramberger nadškof, pa tudi novi metropolit. V Maribora bo namreč sedež 
nove metropolije, ki bo zajemala celjsko in murskosoboško škofijo ter mari
borsko nadškofijo. Metropolija s sedežem v Ljubljani pa bo vključevala ko
prsko in novomeško škofijo ter ljubljansko nadškofijo.

Posavske župnije so bile tudi doslej - ne glede na občinske meje - razdel
jene med dve škofiji; štajerska Stranje sodila pod mariborsko, kranjska pa 
pod ljubljansko škofijo. Takšna razmejitev ostaja tudi v prihodnje, le da 
bodo odslej župnije na štajerski strani sodile pod celjsko škofijo, župnije 
na kranjski strani pa pod novomeško škofijo. Nove škofije naj bi začele 
uradno delovati v dveh ali treh mesecih. J.K.

Cariniki 
zasegli 10 kg 

heroina
Obrežje - Prejšnji teden so 

cariniki na mednarodnem mejnem 
prehodu Obrežje pri vstopu v dr
žavo v osebnem vozilu hrvaškega 
državljana odkrili 10 kg heroina.

Voznik osebnega vozila Re
nault Clio s hrvaško registrsko oz
nako carinski kontroli ni prijavil 
ničesar. Carinik je pri pregledu 
posumil, da ima prtljažnik dvojno 
dno. S pomočjo službenega psa 
in endoskopa so odkrili, da se v 
dvojnem dnu prtljažnika nahaja 
dvajset z lepilnim trakom oblep
ljenih zavojev s heroinom. V pa
ketih je tako bilo 10 kg heroina, 
vrednost omenjene količine pa bi 
na evropskem trgu dosegala oko
li 48 milijonov in pol SIT 
(200.000 evrov).

...če želite postati vidni, če želite postati brani, pišite, fotografirajte, oglašujte v našem časopisu... pokličite 07/4991 250
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Angažirana ljudska 
iniciativa

Krško - Občina Krško bo lokalno partnerstvo v postopku umeščanja odlagališča 
radioaktivnih odpadkov oblikovala drugače kot v Brežicah. Zaradi delovanja 
nuklearke namreč župan Franci Bogovič pričakuje odpiranje še drugih vprašanj, 
ne le odlagališča. K sodelovanju je med drugimi povabil gospodarstvenike in 
predstavnike javnih zavodov, ki so v zeleni dvorani hotela City v Krškem po
vedali svoja stališča.

Občina Krško bo v po
stopku umeščanja jedrskega 
odlagališča v prostor delovala 
skozi odbor za razvoj občine 
Krško, odbor za okolje in 
zdravje, odbor za tehnična 
vprašanja in še druge odbore 
na predlog krajanov. Koordi
nacija bo potekala skozi vod
stveni odbor in nacionalni 
odbor, v katerem morajo de
lovati tudi predstavniki vla
de, sicer za predloge iz Kr
škega ne bo garancije, da se 
tudi realizirajo.

Župan Franci Bogovič 
želi, da bi se v soodločanje o 
pogojih za odlagališče vklju
čevalo čim več interesnih 
skupin, tudi predstavniki gos
podarstva in javnih zavodov 
v občini. Na skupnem sre
čanju je bila pobuda gospo
darstva, naj se skuša pri grad
nji odlagališča doseči podo
ben princip vključevanja lo
kalnega gospodarstva, kakor 
je to pri verigi savskih elek
trarn. Direktor Agencije za 
radioaktivne odpadke Miro 
Veselič meni, da bi bilo to 
možno pri površinskem tipu

odlagališča, sicer pa vidi po
slovno priložnost za lokalne 
projektantske organizacije pri 
kandidiranju na razpis za 
pripravo DLN, ki naj bi nas
tajal v začetku prihodnjega 
leta.

Marjan Sunta v funkciji 
predsednika Regionalnega 
razvojnega sveta opozarja, 
naj se umeščanje odlagališča 
upošteva v pripravi regio
nalnega razvojnega načrta za 
naslednje šestletno obdobje. 
Direktor nuklearke Stane 
Rožman pričakuje, da bodo 
v razpravah okrog odlaga
lišča upoštevana pozitivna 
dejstva v zvezi z elektrarno, 
ki proizvede 40 odstotkov 
vse električne energije v 
Sloveniji po nizki lastni ceni, 
kar energetskemu sistemu na 
trgu prinaša velik dobiček. V 
dvajsetih letih delovanja ni 
prišlo do dogodka, ki bi imel 
škodljive posledice na okol
je ali na zaposlene, varno 
obratovanje pa je in ostaja 
prednostna naloga v strategiji 
proizvodnje.

V Krškem se je formirala

tudi ljudska iniciativa za spo
štovanje arhuške konvencije. 
Zaenkrat člani te pobude ne 
čutijo, da bi jih občinska up
rava obravnavala kot enako
pravnega partnerja v na
črtovanih ciljih v zvezi z 
umeščanjem odlagališča. 
Ljudska iniciativa ne naspro
tuje odlagališču v Krškem, 
vendar meni, da morajo biti 
prebivalci podrobno seznan
jeni, kaj prinaša in katere 
možnosti zapira takšen ob
jekt, zato napovedujejo anga
žirano delovanje v odborih 
lokalnega partnerstva. Kon
taktne osebe so Bojan Petan 
iz Žadovinka ter Janko Bo
žič ter Marjan Arh iz Les
kovca pri Krškem.

Župan Bogovič pravi, da 
na občini do sredine tega 
meseca pričakujejo čim več 
pobud za sodelovanje iz okol
ja. Sprejema jih Vanja Bo- 
golin. Predlogi bodo osnova 
za oblikovanje različnih te
matskih odborov, kijih želi
jo sestaviti do konca aprila.

Branka Dernovšek

Načrtujejo tudi 
lokalne volitve
Krško - S predvidenimi re

formami v državi naj bi že v 
obdobju naslednje finančne per
spektive do leta 2013 Slovenija 
dosegla povprečno stanje razvo
ja v Evropski uniji oziroma si 
bo znotraj nje zagotovila pri
memo konkurenčnost, je v ok
viru posveta stranke o aktualnih 
političnih razmerah in lokalnih 
volitvah v Krškem dejal pred
sednik SDS in vlade Janez 
Janša. V SDS se že pripravlja
jo tudi na lokalne volitve, po 
katerih pričakujejo še sposob
nejšo lokalno oblast.

Kot je dodal Janša, name
rava SDS na prihodnjih lo
kalnih volitvah s svojimi kan
didati sodelovati v vseh pred
videnih občinah, kjer pa ne 
bodo imeli lastnega kandidata 
za župana, pa se nameravajo 
povezovati z ostalimi stranka
mi ah podpreti morebitne ne
odvisne kandidate. Na prihod
njih lokalnih volitvah namerava 
stranka svoj zadnji rezultat še 
izboljšati, je dejal Janša, občine 
pa naj bi s tem dobile tudi bolj 
sposobna vodstva.

V SDS si prizadevajo za 
vzpostavitev sposobne lokalne 
oblasti, ki bo zmožna ustvariti 
dobre pogoje za vzpostavitev 
drugega dela lokalne samo
uprave oz. ustanavljanje pokra
jin. Kot je dejal Janša, namera
va vlada že letos razpravljati o 
prenašanju posameznih pristoj
nosti na pokrajine, ob prihodn
jih državnozborskih volitvah pa 
naj bi že potekale tudi volitve v 
pokrajinske svete. STA

Obljubljena 
povezovalna cesta 

ob meji
Brežice - Ob obisku vlade v Posavju je brežiški 
župan Ivan Molan zunanjega ministra Dimitrija 
Rupla opozoril na nerešene probleme prebivalcev 
ob meji s Hrvaško. Teden dni kasneje je sledil se
stanek v prostorih brežiške občine, na katerem so 
bile podrobno predstavljene težave ljudi v obmej
nem pasu.

Dušan Futur iz diplo
matske komisije za urejanje 
meddržavnih vprašanj ter 
Stane Sikušek in Marko 
Vrveč iz kabineta ministra za 
zunanje zadeve so prisluhni
li predstavnikom krajevnih 
skupnosti z obmejnega ob
močja in sicer Dobove, Ve
like Doline, Bizeljskega, Je
senic na Dolenjskem in Ka
pel. Povedali so, kakšno 
problematiko prinaša živ
ljenje ob meji in izpostavili 
najbolj pereča vprašanja, kot 
so dostopnost do hiš in par
cel le po hrvaški strani - gre 
za pet stanovanjskih objek
tov in 4 vikende, postavitve 
označevalnih in krajevnih 
tabel, problem so poplave ob

Sotli in Breganici, ki so pos
ledica regulacije struge, 
dvolastništvo in prenos last
ništva, posebno vprašanje pa 
je vezano na slovenske dr
žavljane s hrvaško pokoj
nino.

Glede projekta “zelene 
meje”, ki naj bi zagotovil 
cestno povezavo po sloven
skem ozemlju, so v Brežicah 
dobili optimistična zagotovi
la, naj bi se to zgodilo do iz
teka leta 2007. Takrat se 
namreč predvideva vzposta
vitev shengenske meje. Žu
pan Ivan Molan pa vseeno 
dvorni, daje ta rok realnost, 
vendar je pomemben začetek 
reševanja problema, kije bil 
s tem sestankom sprejet. B.D.

V začetku marca se je 43 občanov podpisalo pod 
pobudo, naj Direkcija za ceste RS vzpostavi dostopno 
gozdno pot do parcel in gozdov v Slovenski vasi. Neka
teri lahko sedaj pridejo na svojo posest le po teritoriju 
Hrvaške.

POSAVSKE nVSICE
Vlada zavladala 
Posavju

Več kot dovolj priložnosti 
je bilo v minulih dneh, da 
so se bralci, poslušalci in gle
dalci lahko dovolj nadrobno 
upoznali z obiskom vladne
ga vrha, ki je kot vihar obšel 
brežiško, laško in sevniško 
občino. O sledeh, ki jih je 
zapustil, bo pokazal čas, 
malce drugače pa vendarle še 
enkrat spomnimo na veliko 
romanje po Posavju.

Morda je še naj večja ko
rist dvodnevnega obiska ta, 
da so premiera Janšo in nje
gove ministre, manjkal je le 
kulturnik Simoniti, pričaka
le pometene ulice ter očiš
čene in zakrpane ceste, da se 
velmožje med vožnjo po ju
gu dežele ne bi preveč pre
tresli. Tako kot so bili pre-

derlič. In pretekli teden seje 
Janša spet vrnil v Krško kot 
predsednik Slovenske demo-

rom izstopal poslanec Stane 
Pajk, medtem ko je njegov 
kolega Bojan Rugelj postal 
strokovnjak za 
mednarodne od
nose z Makedoni
jo. Pa se še povr
nimo k vladnemu 
obisku, saj so se 
nekateri ministri 
sploh prvič mudi
li v deželi cvička 
in sadja, kar sta v 
avli Kulturnega 
doma Krško na-

Janez Hv^ln Gregor Virant in Franc Glinšek 
Ivan Kozole. Zato pa je Jan- kratske stranke, potem ko je
ša v Posavju, zlasti v Krškem, 
kar čest gost. V veliki dvora
ni krškega kulturnega doma, 
kjer je zdaj kot prvi človek 
slovenske vlade sedel ob dol
gem omizju, je pravzaprav 
zelo domač. V isti dvorani je 
kot član predsedstva ZSMS

njimi seveda neumorna Old- 
rich Kettner in Branimir 
Vodopivec, pa humorni “do
smrtni upokojenec” Miroslav 
Mikeln, upravičeno užaljena 
predstavnica Društva upoko
jencev iz nekdanje SFRJ, pod
jetni podjetnik Miran Resnik 
in vedno pikri Stojan Šibila. 
Drugi spet, zlasti vsi trije žu
pani, so seveda govorili o ve
likem in zgodovinskem dne
vu! Kot rečeno, ob koncu 
obiska seje v avli kulturnega 
doma razvil sproščujoč razgo
vor. Morda je Franci Glinšek 
ministra Viranta celo vprašal, 
ali namerava znižati plače tudi 
občinskim birokratom; se je 
morebiti direktor Marjan 
Kurnik opogumil in ministra 
Bručana pobaral, kako oz
draviti invalide, takšne in dru
gačne? Bogdan Barbič se je

z vladnim zborom že napove
dal vnovični prihod, takrat v 
novo posavsko pokrajino. Če 
bo sploh ustanovljena oziro
ma če ne bo obveljala pobuda 
le o šestih pokrajinah v me
jah novih škofij.
Če bo Janša še pr
vi mož slovenske 
vlade in če bo po
savska pokrajina 
ustanovljena, ga 
seveda ne bodo 
dočakali zgolj štir
je posavski župa
ni, marveč ga bo 
pozdravil pokrajin
ski glavar! Kdor
koli bo že to, bo 
tudi pokazal čas po
letošnjih lokalnih „ _ ... _ ,
volitvah vsekakor Nuša Somrak in Janez Drobnič
pa zna ta funkcija sprožiti ministru Bajuku nedvomno

Janez Živič in Ivan Kozole
treseni šolniki, ker je njihov 
minister Zver v Sevnici tako 
na hitro opravil z njimi. Zato 
pa je v prijateljevanju z Zve-

sedel že leta 1986, med slovi
tim kongresom slovenske mla
dine, na čelu katerega sta bila
Rdbert Černe in Tone An-

nove posavske špetire!
Zato pa je bil toliko bolj 

spravljiv in idiličen večer, ko 
so se na uradnem delu po
gumno oglašali posamezniki 
in opozarjali na težave. Med

zahvalil, ker je vendarle ob
ljubil denar za infrastrukturo 
ob verigi savskih elektrarn, 
nič pa ni znano, kaj je krška 
podžupanja Ana Somrak 
spraševala ministra Drobniča.

tveni predsedniki 
pa brez izjeme 
priznavajo, da ne 
bi uspevali brez 
strokovne pomoči 
medicinskega ose
bja brežiške bol
nišnice. Se pa na 
čelo Regionalne 
razvojne agencije 
vrača strokov
njakinja Mateja 
Jazbec in zdaj je 
le še vprašanje,

Ženske prevladujejo kam bo krški župan Bogo-

Bogdan Barbič in Andrej Bajuk

vič umestil svojega vsestran
skega strokovnjaka Francija 
Češnovarja. Za konec Še 
dve strokovnjaški: arheolo
gi so ob Savi naleteli na pra
zgodovinsko naselbino, sin
dikalisti pa so upali, da bodo 
našli odpravnine nekdanjih 
Jutranjkinih delavk! V Sev-

Sploh je bila le Somrako- 
va ob redkobesedni kmetijski 
ministrici Lukačičevi ena 
redkih žensk, ki so se pokazale 
ob vladnem obisku, kajti v 
glavnem je prevladoval moški 
spol! Zato pa moških ni tam, 
kjer je treba poprijeti za delo 
ali poskrbeti za 
lastno zdravje.
Milena Jesenko 
iz posavskega 
društva za osteo
porozo denimo 
tarna, ker predse
duje zgolj ženski 
družbi, kot da 
moški v zrelih le
tih tudi ne bi ime
li bolj rahlih ko
sti! Enakomer
nejše zastopstvo

imajo druga druš- Andrej Bručan in Marjan Kumik 
tva, denimo Živičevi sladkor
ni bolniki ali Gorenčevi člani 
Društva za zdravje srca in 
ožilja. Zanje in še nekatere 
druge je značilno, da kot red
ki dejavniki povezujejo po
savsko regijo, skoraj vsi druš-

nici se medtem hahljajo Brj- 
žičanom in Krčanom, . 
dobivajo fakulteti, češ, 
imamo že tri leta tretjo zJ 
ljenjsko univerzo!

Vlado Podgoršek
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Oprostilna sodba

Ženski sta imeli 
(tudi na obračunih) krompir

Krško - Če ima kdo srečo oziroma doživi nepričakovano ugoden, dober izid, pravimo, da ima krompir. Tega sta imeli - tako in drugače - tudi nekdanja bizeljska 
ravnateljica Vida Najger in poslovodkinja tamkajšnje trgovine Ivanka Babič. Po enajstih obravnavah, ki prav gotovo sodijo med zanimivejše, je bila obdolženima 
izrečena oprostilna sodba. Čeprav je tožilec zaradi zlorabe položaja in ponareditve poslovnih listin za Najgerjevo predlagal triletno zaporno kazen, za Babičevo pa 
dveletno, ju je sodišče oprostilo vseh obtožb. Foto: Tanja Jakše Gazvoda (Dolenjski list)

Pred izrekom sodbe je 
sodišče predstavilo še podat
ke o poslovanju šolske zadru
ge, ki deluje v okviru šole. Ker 
gre za vinorodno območje, 
ima šolska zadruga v lasti vi
nograd, ki ga obdelujejo otro
ci s pomočjo učiteljev in zu
nanjih sodelavcev. To pa je 
edina gospodarska dejavnost 
šole, iz katere se v šolsko bla
gajno letno nateče okrog 400 
tisoč SIT, a gre večina sred
stev nazaj v vinograd - za na-

nih dokazov za obtožbo po
narejanja poslovnih listin. De
jansko sta obe obdolženi pri
znali, Babičeva, daje izstav
ljala račune, na katerih je bila 
napisano drugačno blago, kot 
je bilo dejansko dobavljeno, 
Najgerjeva pa, daje te račune 
plačevala s šolskim denarjem. 
Toda ni dokazov, pravi Žni
daršič, kateri računi so bili 
ponarejeni oziroma kateri ar
tikli so bili dejansko dobav
ljeni. Ker sodišče ne more od

OŠ Bizeljsko potekalo po do
mače in ki ga je podedovala 
po nekdanjem ravnatelju Ro
ku Kržanu, njena šibka toč
ka. Priznala je, da je pri po
slovanju morda nehote delala 
napake in dodala: “Če bo so
dišče ugotovilo, da sem kriva, 
bom to tudi poravnala. Naje
la bom kredit in prodala hišo, 
ki sojo zgradili moževi starši, 
saj sama nimam nobenega pre
moženja.” Obtožnica je nam
reč navajala, da gre za proti
pravno pridobljeno premo
ženjsko korist v višini sedmih 
milijonov in pol, do katerih 
je prišel lastnik trgovine Mi
roslav Babič s pomočjo rav
nateljičinih naročil in s po
močjo poslovodkinje trgo
vine, sicer Miroslavove žene, 
Ivanke Babič. Ta znesek je 
tožilstvo kasneje zmanjšalo za 
milijon dvesto, saj seje izka
zalo, da bi v tem znesku šola 
dejansko lahko nabavila neke 
stvari pri Babiču, vse ostalo 
pa naj bi bili fiktivni zneski 
in računi.

OŠ Bizeljsko - šola 
odprtih rok

Tako kot vsaka OŠ je ime
la tudi bizeljska obilico zu
najšolskih dejavnosti, ki so 
potekale tudi popoldne ali ob 
vikendih. Vse te aktivnosti se
veda veliko stanejo in ker jih 
je bila večina organizirana 
nenadoma, pač ni bilo pri roki 
vnaprej pripravljenega mate
riala in malic, kar je šola si
cer nabavljala v trgovini Den- 
žič. Ravnateljica, ki - kot je 
dejala sama - ni hotela obre- 
menjavati kolektiva, je po
gosto lastnoročno poskrbela 
za vse te nabave materialov, 
ki so jih potrebovali denimo 
na raznih delavnicah, božič
nih in novoletnih srečanjih. 
Še čistila je nabavljala sama 
in po popoldanskih aktiv
nostih sama očistila prostore, 
ki so jih “zasvinjali” gostje. 
Ravnateljica je te aktivnosti 
(in stroške zanje) tako po spo
minu strnila v 47 točk. Seve
da ni pozabila na velike stroš
ke ob obisku tujega velepo
slanika na Bizeljskem, vendar 
slednji sploh ni prišel v spor
nem obdobju, ki ga obravna
va sodišče. Ravnateljica je 
nagrajevala tudi bolne otroke, 
no, pa tudi zdrave, dobili so 
darilo za dedka Mraza, pa tudi 
dedek Mraz, da ni žalosten 
odšel z Bizeljskega, je dobil 
darilo. OŠ Bizeljsko je bila ta
ko - vsaj po pričevanju nek
danje ravnateljice sodeč - vzor 
šole, kamor bi rade volje pri
hajali tudi otroci iz drugih šol
skih okolišev.

Toda številne priče, ki so 
prišle na sodišče - saj seje tam 
v bistvu znašla cela občina

oziroma Krajevna skupnost 
Bizeljsko - so pripovedovale 
povsem drugačne zgodbe; da 
je bila vsa hrana in vse ostalo 
nabavljeno v trgovini Denžič, 
v res izjemnih situacijah, ko 
je česa zmanjkalo, pa so šli v 
trgovino Babič. Mentorji (v 
večini) niso res dobivali daril, 
ampak običajno kavico in 
kekse in tudi pikniki niso bili 
tako pogosti, kot je navajala 
ravnateljica. V zagovoru je 
Najgerjeva tudi povedala, da 
delavci, ki so delali v šolskem 
vinogradu, ki so škropili, den
imo, niso dobili plačila, am
pak so za določen znesek lah
ko zakupili v trgovini Babič. 
Hišnik Slavko Mihelin pa je 
povedal, da od leta 1997 iz
ključno on škropi v šolskem 
vinogradu, škropiva pa na
bavlja v drugi trgovini.

Poslovanje po 
domače

Da je bilo s financami na 
OŠ Bizeljsko nekaj narobe, je 
potrdila tudi Nuša Hribar z 
oddelka za družbene dejavno
sti na Občini Brežice. Poveda
la je, da so bili zneski za pre
hrano na tej šoli za 100 od
stotkov višji kot na drugih šo
lah. Tudi ena od prodajalk je 
v preiskavi povedala, da je 
ravnateljica v trgovini Babič

dnevno nakupila živila v 
vrednosti 20 tisoč SIT. Robo 
je naročila po telefonu, prev
zel pa jo je njen sin. Računi 
so se glasili na drugačno bla
go, kot je bilo dejansko 
dobavljeno in zato seje poslo
vodkinja Babičeva večkrat je
zila, je v preiskavi povedala 
trgovka, ki je na sojenju izja
vo spremenila. Tudi Najger
jeva in Babičeva sta potrdili, 
da na računih, ki jih je izstav
ljala šoli trgovina Babič, ni 
bilo napisano dejansko stan
je. Napisani so bili namreč 
drugi artikli, kot so bili v res
nici dobavljeni. Tako je šola 
dobavljala tudi kavo, žgane

pijače, bonboniere, darilca in 
podobno. Ker pa ministrstvo 
teh stroškov ne bi priznavalo 
- tako Najgerjeva - sta se s 
poslovodkinjo Babičevo do
govorili, da na račun napišeta 
testenine, kruh in podobno, po 
zadnjih izjavah tudi krompir; 
skratka vse, kar sodi v šolsko 
kuhinjo. Včasih sije šola v tr
govini sposodila tudi po nekaj 
deset tisočakov. Najgerjeva 
ni vedela, daje tako poslovan
je nezakonito. Kot je poveda
la Babičeva, so v trgovini vo
dih zvezek dejanskih nabav in 
tudi na šoli naj bi se nahajal 
tak zvezek, a je po izbruhu 
afere vsa dokumentacija izgi
nila.

Tožilstvo predlagalo 
zapor, obramba 
oprostitev

Zaradi kaznivega dejanja 
zlorabe položaja je tožilec Jo
že Zevnik za obdolženo Naj
gerjevo predlagal dve leti in 
pol zapora, za ponarejanje po
slovnih listin pa šest mesecev 
zapora. Za Babičevo, ki je 
pomagala pri tem kaznivem 
dejanju, pa je predlagal eno 
leto in pol zapora in šest mese
cev za ponarejanje poslovnih 
listin. Kot pravi tožilec, so vsa 
dejanja dokazana. Stroški za 
prehrano na tej OŠ so za 100

odstotkov presegli stroške os
talih šol. Čeprav je imela šola 
redne dobavitelje, manjkajoče 
stvari pa je nabavljala v trgo
vini Denžič, je ob tem porav
navala še račune trgovine 
Babič. Redne nabave šole so 
skupaj z nabavami pri Denži- 
ču znašale devet milijonov in 
pol SIT, samo v trgovini Babič 
pa naj bi šola letno nabavila 
še za sedem milijonov in pol 
artiklov. Da je s tem nekaj 
narobe, kaže dejstvo, da sko
raj nihče na šob o teh doba
vah ni vedel nič. Po prejemu 
anonimnega pisma seje doba
va iz trgovine Babič zmanj
šala na minimum, medtem ko

so ostale dobave ostale v prej
šnjem okviru, čeprav bi se 
morale povečati za toliko, za 
kolikor so se zmanjšale na ra
čun trgovine Babič. To pome
ni, pavi tožilec Zevnik, daje 
šola plačevala račune za stva
ri, ki niso bile kupljene, ali 
pa je plačevala račune za stva
ri, ki jih je vzel nekdo drug.

Zagovornik Najgerjeve 
Luka Zajc je že med sojen
jem opozaijal, da mora sodiš
če izreči oprostilno sodbo, ker 
je Najgerjeva opravljala 
funkcijo ravnateljice v vzgoj
no izobraževalnem zavodu, 
zloraba položaja pa pride v 
poštev pri opravljanju gospo
darske dejavnosti. Poleg tega 
zagovornik Najgerjeve meni, 
z njim pa se strinja tudi zago
vornik Babičeve Drago Sri- 
bar, da je dokazni postopek 
potrdil tisti del zagovora, ki 
temelji na treh vrstah uslug, 
ki jih je trgovina nudila šoh: 
izdajo gotovine - gre za šols
ki črni fond, s katerim naj bi 
plačevali posamezne storitve; 
kompenzacijo med šolo in 
posameznimi izvajalci, ki so 
namesto denaija zakupih robo 
v trgovini, dokazana pa naj bi 
bila tudi podedovana stara 
praksa, da se določeni artikli 
ne pišejo na račun, denimo 
kava, pijače in podobno.

Sprememba obtožbe 
in oprostitev

Tik pred zaključkom sojen- 
ja je tožilec Zevnik spreme
nil obtožbo. Pri tem je delno 
prisluhnil zagovornikom ob
dolžene, predvsem pa se je 
oprl na sodbo Vrhovnega 
sodišča, ki je v začetku leta 
razsojalo v podobnem prime
ru - v primeru Rdečega križa 
- in obdolžene oprostilo. Tudi 
sodni senat Okrožnega sodišča 
Krško se je v celoti oprl na 
sodbo Vrhovnega sodišča in 
obdolženi Najgerjevo in Ba
bičevo oprostil vseh obtožb. 
Sodišče je ugotovilo, da se ne 
da ločiti oziroma povezati, iz 
česa je bil nezakonito porab
ljen denar - ali iz rednih dota
cij ministrstva ah iz dejavnosti 
šolske zadruge. Tudi ni jasnih 
dokazov za obtožbo ponarejan
ja poslovnih listin, je dejal sod
nik Žnidaršič. Dejansko sta 
obe obdolženi priznali, Ba
bičeva, daje izstavljala raču
ne, na katerih je bilo napisano 
drugačno blago, kot je bilo de
jansko dobavljeno, Najgerjeva 
pa, daje te račune plačevala s 
šolskim denarjem. Toda ni 
dokazov, pravi Žnidaršič, ka
teri računi so bili fiktivni oz. 
katero blago je bilo dejansko 
dobavljeno. Ker sodišče ne 
more odločati na podlagi dom
nev, se je odločilo, da izreče 
oprostilno sodbo. N.Č.C.

Jože Zevnik, okrožni državni tožilec: “Kaj naj rečem? 
Sodišče seje pač oprlo na najnovejše stališče Vrhovnega 
sodišča, ki pravi, da za storitev kaznivega dejanja ne zadošča 
le status storilca, temveč je za storitev kaznivega dejanja 
pomembna zloraba položaja pri opravljanju gospodarske 
dejavnosti. Jaz se bom pritožil in upam na uspeh, verjetno 
pa bo šola oziroma Ministrstvo za šolstvo in šport sprožilo 
civilno tožbo proti ravnateljici.”

bavo škropiv, za poplačilo 
delavcev in podobno. Zago
vornik je predlagal, naj se po
novno zasliši še Ivanka Ba
bič. Njun dialog je potekal v 
lem kontekstu: “Ali ste šoh 
dostavili krompir?” - “Da.” 
“Ste enkrat dobavili 400 kg 
krompirja?” - “Ne vem, če ga 
Je bilo ravno toliko,” je odgo
varjala Babičeva, čeprav v 
Vseh enajstih obravnavah nih
če ni niti z besedo omenjal 
krompirja...

Sodni senat, ki mu je pred
sedoval sodnik Peter Žnidar
ič, seje umaknil na polurni 
P°svet. Ta se je nato zavlekel 
na eno uro in sodnik je vmes 
PhŠel obvestit čakajoče, da bo 
treba še malo počakati na raz- 
s°db°. Ta se je glasila: “Ob
dolženi Vida Najger in Ivan
ja Babič nista krivi očitanih 
kaznivih dejanj.”

Ker je obtožnica govorila 
lem, da sta Najgerjeva in 
abičeva izrabih svoj položaj 

Pri opravljanju gospodarske 
dejavnosti, bi potemtakem le 
-5 del bil predmet obravnave. 
°da sodišče je ugotovilo, da 

ve ne da ločiti oziroma po- 
r e^ati, iz česa je bil denar po- 
Va • ? ' xz rednega prili- 
Tl aii iz dejavnosti šolske za- 
0 §e. Kot je ob razglasitvi 
jPr°stiine sodbe dejal sodnik 

er Žnidaršič, tudi ni jas

ločati na podlagi domnev, se 
je odločilo za izrek oprostilne 
sodbe. Okrožni državni toži
lec Jože Zevnik pa je napo
vedal pritožbo.

Začelo se je z 
anonimko

Zgodba sega v leto 2003, 
ko je po brežiški občini začelo 
krožiti anonimno pismo, kije 
govorilo o domnevnih nečed
nih poslih ravnateljice OS 
Bizeljsko. Najgerjeva in njeni 
družinski člani naj bi na račun 
šole v trgovini Babič na Bi
zeljskem s pomočjo poslovod
kinje Ivanke Babič nabavljali 
življenjske artikle za domačo 
uporabo. Ravnateljica naj bi 
se tako okoriščala na račun 
otrok, ki so - to povedo tudi 
zaposleni - dobivali zelo 
skromne malice. Nekdanja 
ravnateljica je ob izbmhu afe
re odločno zanikala nepravil
nosti, pismo pa označila za 
politično gonjo proti njej. Za
radi njene bolezni seje sojen
je, ki je bilo predvideno že za 
9. december 2004, preložilo 
in se začelo 3. marca 2005.

Čeprav se v preiskavi ob
dolženi nista zagovarjali, sta 
na sojenju spregovorili. Naj
gerjeva je povedala, daje fi
nančno poslovanje, ki je na

Zagovornik Najgerjeve Luka Zajc (ob njem zagovornik Babičeve 
Drago Sribar) se je na enajstih obravnavah v tej zadevi marsičesa 
naučil, pravi. Dobil je osnovne lekcije iz vinogradništva, na 
koncu pa se je seznanil še z osnovami računovodstva oziroma 
knjigovodstva, priznava. Ob tem pa se je naučil razločevati spol 
in sodniku poslej vedno reče gospod in nič več gospa.
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Obisk vlade v Posavju

Posavje - regija razvojnih priložnosti
in regija prihodnosti

Brežice, Krško - Zelo optimistično so zvenele besede članov ministrskega zbora, ki seje dva dni mudil v Posavju. Zaključno srečanje z župani, poslanci in gospodarstveni
ki, ki bodo soodgovorni za prihodnji razvoj bodoče posavske pokrajine, je optimizem potrdilo. Zlasti v tistem delu, da ima Posavje s svojo ugodno prometno lego, bližino 
Zagreba, z oživitvijo gospodarske platforme ob avtocesti in cerkljanskega letališča obetavne razvojne možnosti, še zlasti na področju energetike in turizma.

K temu, so poudarili mini
stri Vizjak, Zupan in Zver, 
lahko prispevajo mladi izo
braženi ljudje, ki se bodo pos
lej šolali na fakultetah za turi
zem v Brežicah in za energe
tiko v Krškem ter na prenov
ljeni brežiški gimnaziji. Trije 
podpisi o skupnih namerah in 
dogovor o sodelovanju k temu 
zavezujejo.

Na začetku srečanja v kr
škem kulturnem domuje pre
mier Janez Janša povzel po
datke o posavski regiji in izra
zil upanje, da se bo ob prihod
njem obisku že lahko pogo
varjal s predstavniki pokrajine 
ter župani štirih občin. Sicer 
pa je iz razprave mogoče po
vzeti, da bo pospešeno stekla

gradnja preostalih elektrarn na 
Savi in da so razrešeni zapleti 
okrog financiranja infrastruk
turnih objektov, saj gre za na
cionalni projekt, ki sodi tudi 
med večje energetske naložbe 
v Evropi. Minister za promet 
Božič je zbranim sporočil, da 
bo do leta 2008 dokončanih 
še preostalih 29 km dolenj
skega kraka avtoceste, da je 
mogoče pričakovati plovnost 
okrog 20 km reke Save z reč
nima pristaniščema pri Breži
cah in pred mejo s Hrvaško, 
preko Posavja pa bo v prihod
njih letih tekel tudi odsek 135 
km dolge tretje prometne osi 
od avstrijske meje do Bele 
Krajine. Okrog 1700 upoko
jencem, ki so si pokojnino

Minister za visoko šolstvo Jure Zupan in minister za 
gospodarstvo Andrej Vizjak sta z županom občine Brežice 
Ivanom Molanom ter rektorjem Univerze v Mariboru Iva
nom Rozmanom podpisala pismo o nameri za ustanovitev 
Fakultete za trgovino in turizem. Kot je dejal Vizjak, je 
ustanovitev fakultete rezultat uspešnega sodelovanja gos
podarskih subjektov, univerze ter turističnih organizacij.

Tudi obrambni minister Karl Erjavec se je pripravljen z lokalno 
skupnostjo pogovarjati o civilni rabi letališča Cerklje ob Krki, 
pri čemer je poudaril, da ima vojaški del vendarle prednost. V 
Cerkljah bo sicer vmesna baza NATA, bo pa na letališču odprtih 
več delovnih mest, zato bo ministrstvo obdržalo tudi nekdanja 
vojaška stanovanja v Brežicah.

Minister Janez Drobnič je obiskal tudi enoto VDC Sevnica. 
Direktorica Lidija Žnideršič mu je predstavila dejavnost ter 
načrte za prihodnost. Seznanili so ga s potrebo po nabavi 
stopniščnega plezalca za premagovanje arhitektonskih ovir za ■ 
osebe na invalidskih vozičkih in drugače gibalno ovirane, o 
kadrovski podzašedenosti in ga zaprosili, da ustanovitelj in 
lastnik čimprej uredi status stavbe, ki jo je uporabljal zavod in 
je nenastanjena ter načrt za postopke, ki je pripravljen. Mini
sterje pohvalil aktivnosti varstveno delovnega centra v Sevni
ci. Ob tem je posebej izpostavil dobro regijsko povezovanje z 
varstveno delovnimi centri v Krškem, Sevnici in Brežicah.

Ministrski zbor v Kulturnem domu Krško

prislužili z delom v drugih 
republikah nekdanje Jugosla
vije, so pa v neenakem polo
žaju s slovenskimi upokojen
ci, je minister Drobnič ob
ljubil, da vlada išče rešitve 
zanje. Oldrich Kettner iz Vi- 
papa je opozoril na zapiranje

celulozne proizvodnje že ok
tobra letos in iskanje rešitev 
za okrog 380 brezposelnih 
delavcev. Med rešitvami je 
bilo slišati zamisel o zaposlo
vanju v novomeškem Revo
zu, pri vsem skupaj pa ne bi 
smeli zanemariti zagat z od

padnim lesom in še večjega 
zaraščanja slovenske krajine, 
zato bi kazalo bolj izrabljati

biomaso. Sicer pa lahko Po
savje že ob dosedanjih ener
getskih zmogljivostih prido
bi še plinohram oziroma skla
dišče za plin v opuščenih rud
niških rovih na Senovem, o 
čemer, je dejal minister Viz
jak, vladne službe že priprav
ljajo potrebne študije.

Dvodnevni obisk slovenske 
vlade v Posavju je ob koncu 
povzel njen predsednik Janez 
Janša. Ko je izpostavljal nuj
nost načrtovanih gospodar
skih reform - te so že v fazi 
izvajanja, je dejal, da bo prišlo 
do znatne razbremenitve gos
podarstva in s tem do njegove 
večje konkurenčnosti, pa tudi 
zakonodaja bo manj toga. Med 
drugim je poudaril, da se zna
jo v državnem načrtu nacio
nalno pomembnih projektov, 
sofinanciranih z evropskim 
denarjem, znajti tudi kar trije 
iz Posavja: gospodarska plat
forma, tretja razvojna os in 
veriga savskih elektrarn.

Vlado Podgoršek

Poslušali ministra
Sevnica - Minister za šolstvo in šport dr. Milan Zver je 
na srečanju s posavskimi ravnatelji spregovoril o nasilju 
v šolah ter o reformah v osnovnih in srednjih šolah. Gos
podarstvo predvsem potrebuje srednješolski kader in re
forma na tem področju je nujna, je prepričan minister.

Gospodarstvo, ki zaznava 
potrebe, mora povedati, kakšne 
kadre potrebuje, eden od rav
nateljev pa je opozoril na pre
dolg odzivni čas. Šolstvo naj bi 
čim hitreje reagiralo na potrebe 
gospodarstva, ne pa, da so po

panoge. Minister Zver je spre
govoril tudi o reformah v os
novni šoli, pri čemer je nivojski 
pouk ocenil kot najdražji in ga 
bodo šole lahko opustile. Po nje
govem bi morah že na začetku 
reči, naj tiste šole, ki nimajo

Velenjski župan Srečko Meh je s krškim županom Bogovičem, 
mariborskim rektorjem Ivanom Rozmanom, ministrom za vi
soko šolstvo Juretom Zupanom in gospodarskim ministrom 
Andrejem Vizjakom podpisal pismo o nameri za ustanovitev 
fakultete za energetiko s stalno dislocirano enoto v Velenju.

Minister Milan Zver si je z direktorjem Mladinskega centra 
(MC) Krško Robertom Ostreličem in podžupanjo Ano Nušo 
Somrak ogledal prostore MC ter prisluhnil predstavitvi rezul
tatov raziskave “Kvaliteta preživljanja prostega časa mladih ”, 
ki so jo pod mentorstvom prof. Mojce Ogorelc izvedli dijaki 
Gimnazije Brežice ter Ekonomske in trgovske šole Brežice.

Poslanec Rugelj, minister Zver in ravnateljica sevniške sredi1' 
je šole Alenka Žuraj Balog

stopki sprejemanja novih izo
braževalnih programov tako 
dolgi.

Minister je dejal, da ima Ev
ropa mnoštvo težko primerljivih 
šolskih sistemov, zato naj bi jih 
povezah in poenotili z različnimi 
mehanizmi oziroma pristojnost
mi. Te novosti vključuje tudi 
novi zakon o poklicnem izo
braževanju. Osnovne šole pri nas 
nikoli ne bodo zasebne, je rav
natelje potolažil minister, nič pa 
ne bi imel proti, če bi kdo usta
novil zasebno poklicno ah sred
njo šolo. Lahko bi jo - denimo 
- ustanovilo kakšno podjetje za 
svoje potrebe in potrebe sorodne

možnosti nivojskega pouka, tega 
ne uveljavljajo, saj nas je stal 
ogromno milijard.

Zbrani so spregovorili tudi 
nasilju v šoh. Nasilje je, s o s 
bili enotni, ni pa tako hudo, PrJV. 
minister, kot tarnajo sindiku• 
češ, da so učitelji ubogi, ®la 
pa barabe. Mladi potrebujejo v ^ 
pozornosti in pogovorov, vcaf • 
pa so potrebni tudi drastio 
ukrepi. Bolj kot za izkljucj 
iz šole so se ravnatelji zaVfe7.a. 
družbeno koristno delo v do 
vih upokojencev, pri ce uj 
učenci konkretnega dela n, 
smeh jemati kot kazen, te 
kot novo priložnost. N.L>
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Avtomobilski “menedžerji” 
bodo šli za zapahe

Krško - Da človeška iznajdljivost ne pozna meja, kaže primer treh Brežičanov, ki 
so prodajali in posojali vozila sumljivega porekla in za nos vlekli tako leasing hiše 
kot tudi podjetja, pooblaščena za registracijo vozil. Julija lani je trojico razkrinkala 
policija, te dni pa so na okrožnem sodišču dočakali sodbo.

35-letnemu Damirju Pe- 
šiču je sodišče zaradi goljufij, 
prikrivanja in overitve lažne 
vsebine prisodilo šest let in 
dva meseca zapora, 32-letne- 
mu Andreju Merslaviču za
radi goljufije in prikrivanja 
dve leti in štiri mesece zapora 
in 50-letnemu Željku Mati
jeviču zaradi overitve lažne 
vsebine eno leto zapora. Po
leg tega morata Merslavič in 
Pešič oškodovanim družbam 
na podlagi premoženjsko 
pravnih zahtevkov poravnati 
nekaj milijonov, oškodovane 
družbe pa so napotene tudi na 
pravdo.

Zgodba o (pre)drznih in 
premožnih avtomobilskih tr
govcih se je zaključila julija 
lani, ko so kriminalisti Poli
cijske uprave Krško s petimi 
hišnimi preiskavami zaključili 
šestmesečno operativno obde
lavo kriminalne združbe. Med 
preiskavami so kriminalisti 
zasegli tudi pet osebnih avto
mobilov, ukradenih v tujini - 
dva forda KA, golfa štirico, 
okoli 20 milijonov vrednega

Mercedesa ter BMW 530.
Omenjena trojica je vozi

la, ki so bila v tujini kupljena 
na leasing (ali ukradena) pri
peljala v Slovenijo, jih tu na 
podlagi ponarejene dokumen
tacije na novo registrirala, s 
pomočjo komisijske prodaje 
zanje najela nov leasing in jih 
prodala naprej. Slovenskim 
leasing hišam so plačah obrok 
ali dva, nato pa vozilo po ena
kem sistemu preprodali na
prej. Različne leasing hiše so 
tako oškodovali za desetine 
milijonov SIT.

Poglejmo primer: Andrej 
Merslavič je kot samostojni 
podjetnik pri novomeški druž
bi, ki se ukvarja z leasingom, 
najel osebni avto BMW, vre
den 14 milijonov SIT. Kot 
garancijo, da misli resno, je 
predložil poslovno dokumen
tacijo svojega podjetja in bian- 
co menico. A z Damirjem 
Pešičem razen začetnega po
loga nista plačala nič, avto pa 
sta dala osebi na Hrvaško. V 
nekaterih primerih sta omen
jena, ki sta imela glavno vlo

go v tej združbi, leasing hiši 
ponudila v odkup osebni avto, 
hkrati pa sta na leasing najela 
ta isti avto in ga prodala na 
Hrvaško. Nekatera vozila, ki 
sojih prodajali, so bila ukra
dena v tujini, nekatera so bila 
dvakrat registrirana, enkrat v 
tujini, drugič v Sloveniji. Če
prav so vedeli, da so vozila 
ukradena, so jih prodali na
prej. Pa ne le to. Uredili oziro
ma ponaredili so tudi vso do
kumentacijo in pridobili regi
stracijo, saj so brežiškemu 
podjetju, kije pooblaščeno za 
registracijo vozil, predložili 
vse ustrezne papirje in račune 
ter dovoljenja o legalnem uvo
zu, ki so bili seveda ponare
jeni.

Njihova pestra avtomo
bilska dejavnost se bo kon
čala za zapahi. Verjetno pa 
se stvar zanje ne bi tako sla
bo iztekla, če ne bi eden od 
članov združbe za vsak slučaj 
doma imel dnevnik, v kate
rem so bile zapisane vse av
tomobilske “transakcije”. 
P.U.

Trije mušketirji nekdanji sindikalistki

Arh ni dobil nove priložnosti
Krško - Da ti obisk sodišča, četudi prihajaš kot obdolženec iz pripora, lahko polepša 
dan, se je pokazalo na sojenju združbi, ki se je ukvarjala s tihotapljenjem droge. 
Sestavljajo jo Aleksander Ajdišek, Sašo Šober, Rafet Shatmani in Franc Arh. Sled
nji se je povsem raznežil, ko je v sodno dvorano kot priča stopila mati njegove 
partnerice in s seboj prinesla Arhovega trimesečnega sina Davida. Medtem ko je 
Redžičeva stopila na prostor za priče, je smel Arh - ob spremstvu policistov- po
paziti na malega Davida.

Emira Redžič je izkoristila 
pravno dobroto in ni pričala, 
kljub temu pa je želela nekaj 
povedati. Ker se je odrekla 
pričanju, ji sodišče tega ni do
volilo. Redžičeva je na so
dišče prišla z detetom, saj je 
njegova mama Čatiba zaradi 
bolezni že en mesec v bol
nišnici, oče Franci pa v pripo
ru. Zenska, ki jo pestijo bolez
ni - od osteoporoze do celiak- 
ije, tako sama skrbi za male
ga vnuka Davida. 45 tisoča
kov socialne podpore, ki jo 
dobiva, še zdaleč ne zados
tuje, da bi si privoščila drago 
dieto, kakršni morajo biti pod
vrženi bolniki s to diagnozo. 
Redžičeva nam je zaupala, da 
jo je strah - to je hotela pove
dati tudi sodišču - saj po tele
fonu neznanci grozijo njeni 
družini in opozarjajo, naj 
Čatiba pazi, kaj bo povedala 
na sodišču. Poleg tega jo je 
pred časom obiskal neznanec 
z mapo pod pazduho in se 
predstavil, da je s sodišča, ho
tel pa je vedeti, kje je Arh. 
“Če bi bil res s sodišča, potem 
bi vedel, daje Franci v zapo
ru, se vam ne zdi,” je vprašala

zagrenjena ženska, ki ni mogla 
skriti solz. Na naš predlog, naj 
pokliče policijo, je dejala le, 
da nima denarja za telefon, 
mobilnik ima, dajo kdo nanj 
pokliče. Amira Redžič je pre
pričana, da bi Arh, če bi mu 
odpravili hišni pripor, lepo po
skrbel za otroka in ne bi zlo
rabil zaupanja.

Sodni senat je menil dru
gače. Na predlog Arhovega 
zagovornika, da se zaradi res
nosti situacije, ko otrok nima 
ne očeta ne matere, odpravi 
pripor ali pa se za zanj uvede 
hišni pripor na Senovem, se 
je senat odločil, da se pripor 
ne odpravi. Arh je sicer oblju
bljal, da ne bo zlorabil zau
panja in da si želi le, da bi bila 
z otrokom skupaj. Toda v 
stanovanju nima niti telefona, 
na katerega bi ga lahko pre
vevali, poleg tega pa je tožilka 
odločno nasprotovala odpravi 
pripora, saj gre pri obdolže
nem za ponovitveno nevar
nost. Poleg tega je prepričana, 
da sodišče ni socialna ustano
va, ki naj bi reševala družinske 
probleme, ampak je za to cen
ter za socialno delo. Zagovor

nik obdolženega Arha je po
vedal, daje skušal s pomočjo 
centra urediti tudi formalnosti 
glede očetovstva, pa je to težko 
izvedljivo, saj je Arh v pripora, 
njegova partnerka pa v bol
nišnici in se - zaradi nalezljivosti 
njene bolezni - delavci centra 
bojijo stikov z njo. Tožilka iz 
skupine tožilcev za posebne 
zadeve je na primera znane 
Slovenke Nataše Tič Raljan, ki 
je zbolela za tuberkulozo in se 
uspešno pozdravila, pokazala, 
da so stiki dovoljeni, saj sojo v 
bolnišnici vsak dan obiskovali 
tako mož kot otroka. Poleg tega, 
meni tožilka, bi se morala Arh 
in partnerka prej zavedati vseh 
posledic.

Emira Redžič, babica ma
lega Davida, ki pravi, da jo 
vnuk drži pokonci, da ne obu
pa, je potem, ko je izvedela, 
da pripor zoper Arha ni 
odpravljen, dejala, da tožilka 
gotovo nima otrok - ali pa 
nima srca. Dokler bo lahko, bo 
Redžičeva skrbela za Davida, 
pravi, saj si otrok ne glede na 
to, kakšne starše ima, zasluži 
dostojno življenje. Kaj pa 
pravijo dragi odgovorni? P.U.

zmešali štrene
Brežice - Nekdanja predsednica sindikata Neodvisnost v Termah Čatež Brankica 
Hudina Sladič se pred Okrajnim sodiščem Brežice zagovarja za obtožbo, da je 
nenamensko porabila skoraj tri milijone SIT sindikalnega denarja. Zatrjuje, da 
ga je razdelila kot nepovratno pomoč med člane v socialni stiski in je sodišču 
dostavila potrdila in prošnje za denar. Okrožni državni tožilec je na podlagi za
nikanja imenovanih, da bi prosili za denar ali ga prejeli, obtožni predlog zoper 
Sladičevo razširil za dejanje preprečitve dokazovanja kaznivega dejanja.

Dokazovanje obtožbe za 
poneverbo denarja se nanaša 
na obdobje od januarja 2003 
do septembra 2004. Člani sin
dikata Roman Ducman, 
Ivan Jamnik in Ivan Iskra 
so namreč odkrili, daje bil sin
dikalni transakcijski račun iz
praznjen in Sladičeva ga je 
nameravala zapreti kot tudi 
eliminirati Neodvisnost v ter
mah kot samostojno pravno 
osebo. To so preprečili in po
dali kazensko ovadbo zoper 
Predsednico, ki ji je centrala 
Neodvisnosti odvzela funkci
jo in jo izbrisala iz članstva. 
Predsedovanje sindikatu v ter
mah je prevzel Iskra, pod
predsednik je Ducman, Jam- 
hik pa je v nadzornem odbo
ra- Sojenje spremljajo kot 
Priče in kot pooblaščenci oš
kodovanca, saj jih zanima, 
mm je poniknilo nekaj manj 
kot tri milijone SIT in kakšna 

Je možnost, da sindikat dobi 
c*enar nazaj.

Obdolženka se doslej ni vsa- 
4č odzvala vabilu na obrav- 
lave, tako da jo je morala en- 
?at celo prisilno privesti po
bija. Njen zagovor temelji na 

trditvah, da zase ni vzela niče- 
Sar, pač pa je pomagala delav- 
£em v hudih finančnih stiskah, 

odišču je predložila seznam 
obitnikov nepovratne pomo- 
1 oziroma njihove prošnje za 
enar in potrdila o prejemu, 
oslej zaslišani so odločno 
^ali, da bi od Sladičeve

dobili kakšen tolar in tožilec 
je prepričan, da so predloženi 
papirji lažni.

Minuli torek naj bi obdol
ženka na obravnavi podala za
govor na dodatno obtožbo za 
ponarejene dokaze, a je zopet 
ni bilo. Sodnica Maja Baš
kovič je zaslišala Ivana Špe
harja, za katerega je Sladi
čeva med drugim predložila 
“dokaz”, daje dobil nepovrat
nih 50 tisoč SIT sindikalnega 
denarja. Nekdanji kuhar v ter
mah je to zanikal in povedal, 
da svojo prošnjo za denar in 
potrdilo prvič vidi na sodišču. 
Sladičevo pa je v obdobju, ko 
je bil član Neodvisnosti v ter
mah, videl le dvakrat - ob us
tanavljanju sindikata in še na 
enem zboru. Franc Žvan iz 
Novega mesta se je s Sladi
čevo srečeval na sestankih re
gijskega odbora, a konkretno 
o zadevah, ki so predmet ob
tožbe, nima pojma. Doku
mentacije sindikata term na 
regijskem nadzornem odbora 
niso nikoli vzeli pod drobno
gled. Kot priča seje na sodišču 
spomnil le to, da mu je omen
jala težave v svojem sindikatu

in neke ljudi, kijih ni poznal, 
Sladičeva pa jih je omenjala 
v kontekstu treh mušketirjev.

V Zvanovi kratki izpove
di brez imen in priimkov se
veda ni indicev, kdo naj bi bili 
tisti trije mušketirji, ki so ner- 
virali nekdanjo sindikalno 
predsednico, vsekakor pa so 
se v bran poštenju prav po 
mušketirsko postavili Iskra, 
Ducman in Jamnik.

Če se bodo še preostale 
vabljene priče odzvale na raz
pisano aprilsko (18. april) in 
majsko obravnavo (9. maj) 
lahko na nekdanji dan zmage 
pričakujemo razsodbo. B.D.

Manj nesreč v občini Krško
Prometna varnost na območju občine Krško seje lani bistveno izboljšala. Po statis
tiki policijske postaje se je število prometnih nesreč znižalo glede na leto poprej 
za 43 odstotkov. V letošnjem prvem tromesečju pa so jih zabeležili že 60, vendar 
brez smrtnih žrtev in v večini je šlo za manjšo materialno škodo.

Komandir Policijske posta
je Krško Bernard Močnik 
pravi, da se je lani prvič po 
šestih letih bistveno znižalo 
število prometnih nesreč v 
občini. Zabeležili sojih 277, 
leta 2004 jih je bilo 485. Lani 
je občutno padlo tudi število 
telesno poškodovanih v nesre
čah, žal pa je bilo pet smrtnih 
žrtev kot posledica štirih pro
metnih nesreč. Večina se jih 
je zgodila na lokalnih cestah 
in to na področju celotne ob
čine, tako da ne moremo go
voriti o nekih posebnih črnih 
prometnih točkah.

Močnik vidi razlog v 
zmanjšanju števila nesreč 
predvsem v novem cestno pro
metnem zakonu, ki je zaradi 
zagroženih visokih glob in ka-

Ivan Petrišič, Robert Perc, Bernard Močnik in Silvo Ilijaš 
zni nekoliko umiril voznike, jen, vendar si bo ta organ še

RADIO/BREZICE
no 88,7 in 95,9 MHz

Pozor pred akviziterji!
Krško - Pogosto se dogaja, da po vaseh hodijo neznanci, 

prosijo za vodo, medtem pa si sami postrežejo z denarjem, 
zlatnino in podobno. Čisto drugačne apetite pa je imel akvizi
ter Zoran Storič iz Šentjurja pri Celju, ki je tudi po Posavju 
prodajal kozmetične preparate. Z vsemi žavbami namazan 
akviziterje obiskal neko hišo v Brežicah, kjer sta bili doma 
mati in 11-letna hčerka. Ko je akviziter razbral, da se mati 
odpravlja od doma, se je ponovno oglasil, ko je bila deklica 
sama doma. Ker je bil prijazen in ker gaje dopoldne tudi mati 
sama povabila v hišo, je enako storila še deklica. Ob tokrat
nem obiskuje bil akviziter bolj nazoren in je na dekličino telo 
sam nanašal zdravilne kremice in jo masiral ter otipaval, pri 
tem pa se je tudi sam zadovoljeval.

O nenavadni prigodi je deklica povedala svoji materi, kije 
predrznega akviziterja prijavila policiji, ta pa je podala ovad
bo na okrožno, državno tožilstvo. Pred kratkim seje akviziter 
znašel na sodišču. Na sojenju, kije potekalo za zaprtimi vrati, 
je sodni senat Zoranu Štoriču zaradi kaznivega dejanja spol
nega napada na osebo, mlajšo od 15^let, dosodilo dve leti 
zapora. Sodba še ni pravnomočna. N.Č.C.

Na ugodnejšo statistko vpliva 
tudi zakonska možnost, da se 
pri nesrečah oziroma promet
nih nezgodah z manjšo mate
rialno škodo udeleženci po
ravnajo brez prisotnosti in 
evidence policije.

Žal pa občina in tudi regija 
še vedno izstopa glede vinje
nih voznikov kot udeležencev 
v prometnih nesrečah. Po lan
skem podatku je bilo takšnih 
dobrih 15 odstotkov, kar nas 
uvršča nad republiško pov
prečje. Po ostalih regijah nam
reč predstavlja udeleženost 
voznikov pod vplivom alkoho
la v nesrečah 9 odstotkov. 
Zanimivo, da so v črni kroni
ki prometa nekateri meseci 
“nevarnejši”, recimo marec, od 
dnevov pa petki in ponedeljki.

Predsednik Sveta za vzgojo 
in preventivo v cestnem pro
metu Ivan Petrišič je z ugod
nejšo statistiko sicer zadovol-

naprej prizadeval z različnimi 
preventivnimi akcijami spod
bujati odgovorno obnašanje 
vseh udeležencev v prometu. 
Pomembno vlogo ima tudi 
pravilno postavljena cestna 
signalizacija. Lani so postavili 
96 ogledal in 223 prometnih 
znakov. Opažajo pa, da neka
tere krajevne skupnosti razu
mejo pretirane označbe kot 
zagotovilo za večjo promet
no varnost, kar seveda ne 
drži, če so te napačno postav
ljene. Znakov ne sme biti 
preveč, pa tudi ne premalo, 
bistveno za varnost pa je str
pno ravnanje vseh v prometu, 
ki mora biti prilagojeno da
nim razmeram na cesti in ne 
tekmovanju s časom. Nepri
lagojena hitrost je namreč še 
vedno eden od pomembnih 
vzrokov za nesreče s tragič
nim izidom ali s posledicami 
hudih telesnih poškodb. B.D.
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Hitrejša gradnja hidroelektrarn
Boštanj - Vladna delegacija, v kateri so bili minister za finance Andrej Bajuk, okoljski minister Janez Podob
nik ter minister za promet Janez Božič s sodelavci, si je ogledala tudi gradbišče HE Boštanj. Minister Bajuk 
je presenetil z izjavo, da bi bilo gradnjo petih predvidenih hidroelektrarn na spodnji Savi od Sevnice do 
Mokric smiselno pospešiti, povedal pa je tudi, da vlada ni ugodila vsem zahtevam občine po infrastrukturi ob 
gradnji HE Blanca.

Minister za finance Andrej 
Bajuk je z izjavo, da bi bilo 
smiselno gradnjo HE po
spešiti, tako da bi z gradnjo 
vsake naslednje predvidene v 
verigi začeli leto po začetku 
gradnje prejšnje elektrarne, 
presenetil celo okoljskega 
ministra Janeza Podobnika, 
ki pa je tako izjavo ministr
skega kolega podprl. Podob
nik je dejal, da če bo zago
tovljeno finančno pokritje, bo 
tudi operativa to zmogla. Ba
juk je dodal, da naj bi finan
ciranje pospešene izgradnje 
ne predstavljalo posebnega 
problema. Meni namreč, da 
takšno možnost izgradnje za
gotavlja tudi predviden pri
hodek iz koncesij, tako da bi 
bila lahko sredstva za izgrad
njo petih predvidenih spod- 
njesavskih HE tudi pravočasno 
na razpolago.

Minister za okolje in pros
tor Janez Podobnik je ob 
obisku HE Boštanj izrazil 
zadovoljstvo, da je vlada 
končno sprejela poslovni načrt 
za javno podjetje Infra, ki je 
pristojno za urejanje infra
strukture ob izgradnji hidro
elektrarn na spodnji Savi. Z 
naslova vodnega sklada bo 
tako za Infro letos zagotov
ljenih 3,3 milijarde SIT sred
stev, predvsem za nakupe

zemljišč.
Podobnik je dejal, da so 

imeli na Ministrstvu za finance 
intenzivne pogovore s pred
stavniki občine Sevnica, kije 
maja lani izrazila dodatne 
zahteve za urejanje infrastruk
ture ob izgradnji HE Blanca. 
Kot je znano, je sevniški ob

leta zanemarjene. Uredba 2, 
kije vsebovala rekonstrukci
jo ceste G1-5, most na Logu, 
modernizacijo ceste skozi Sev
nico, izgradnjo krožišča v 
Šmarju z ureditvijo ceste na 
odseku za Planino, ureditev 
nadvoza čez železniško progo 
v Šmarju, ureditev pločnikov

Ministri na ogledu hidroelektrarne

činski svet ob sprejemu dopol- in javne razsvetljave na Blanci 
njenega predloga DLN za HE ter v naselju Arto, ureditev vo- 
Blanca, sprejel še t.i. uredbo dotokov in podobno, je bila 
2, v kateri je občina zahteva- ovrednotena na dodatnih 20 
la, da se ob gradnji HE Blan- milijonov evrov. Ta uredba 
ca postorijo še nekatere do- naj bi bila sprejeta do junija 
datne zadeve, ki so bile žara- lani, v resnici pa je bila spre
di rezervacije prostora dolga jeta šele konec marca, a ne v

taki obliki, kot si je občina 
želela. Občina je odstopila od 
nekaterih zahtev in po bese
dah okoljskega ministra Jane
za Podobnika je ravnala 
modro. Minister Andrej Ba
juk pa je pojasnil, da ne gre 
za okleščenje uredbe 2, saj 
bodo nekatere zahteve realizi
rane po naravni poti in finan
cirane iz proračuna posamez
nega ministrstva, ne bodo pa 
obešene na proračun HE 
Blanca. Dodal je, da se z zako
nom določena višina sredstev 
za infrastrukturo ob gradnji 
HE na spodnji Savi, ki znaša 
120 milijonov evrov, poveča 
na 144 milijonov evrov, saj so 
pri prvotnem znesku pozabili 
upoštevati DDV. Most na Lo
gu tako ostaja v planu, Sev- 
ničani pa se bodo morali po
sloviti od želje po zunajni- 
vojskem križanju ceste in že
leznice v Boštanju. To zahte
vo občine je vlada zavrnila 
oziroma je občina od nje od
stopila. Ministrer Bajuk pra
vi, da gre za prezahteven, pre
drag in težko izvedljiv projekt, 
ki se ga da enostavneje rešiti 
s Slovenskimi železnicami, ki 
bodo morale končno prisluh
niti zahtevam in potrebam 
občine in občanov.

Nada Černič Cvetanovski

Državna pomoč za škodo 
po toči bo 25. aprila

Zapiranje obrata celuloze

Boj za odpravnino
Krško - V tovarni papirja in celuloze Vipap Videm 
je stekel postopek ugotavljanja presežnih delavcev, 
vezanih na zapiranje obrata celuloze oktobra letos. 
Predzadnji dan marca je predsednik sindikata Per- 
gam v podjetju Roman Molan dobil od uprave urad
no obvestilo o predvidenem številu 366 presežkov 
in kriterije za odpuščanje, ki jih pravna služba na 
sindikalni centrali še proučuje. Za sindikat bo 
pomembna tudi razsodba delovnega in socialnega 
sodišča glede obračunavanja odpravnin, ker uprava

v

priznava le delovno dobo od leta 1996, ko so Cehi 
kupili Videm v stečaju.

Višina odpravnine je temelj spora med sindikatom in 
upravo Vipapa, odkar so bile dane prve napovedi o zaprtju 
celuloznega obrata. Uprava verjame, da so presežnim 
delavcem dolžni obračunati le delovno dobo v “novem” 
podjetju. Roman Molan pa češkega štetja ne priznava, saj 
meni, da morajo odpuščeni delavci dobiti odpravnino za 
ves čas svojega dela v tovarni. Sindikat je o tem sprožil 
tožbo in nadejajo se, da bo razsodba v naslednjih mesecih.

“Gre za veliko razliko v stroških, ki jih bo delodajalcu 
prineslo tolmačenje zakonodaje. Uprava je naračunala, da 
bo presežke “odpravila” s 700 tisoč evri. Po sindikalnem 
izračunu bi odpravnine nanesle 3, 6 milijona evrov. Ver
jamem, da se bo uprava borila za svojo varianto in sindikat 
tudi ne more napovedati, v čigavo korist se bo izšla tožba, 
toda delavci morajo dobiti odpravnino za celotno delovno 
dobo. Za to je odgovorna država, kije pokasirala od prodaje 
Vidma v stečaju. Takrat odpravnin nismo dobili. Če se up
rava Vipapa “izmaže” s svojo opcijo, naj razliko zagotovi 
resorno ministrstvo”, meni Molan. Za sodelovanje v zvezi 
s problematiko odpuščanj je pisno zaprosil gospodarskega 
in okoljskega ministra Andreja Vizjaka in Janeza Podob
nika ter župana krške občine Franca Bogoviča.

Boj za odpravnine se bo nadaljeval ob postopkih za 
določanje viškov. Sindikat je doslej prejel obvestilo o ra
zlogih za prenehanje zaposlitev, predvidene kategorije za 
odpuščanje in roke ter predlagane kriterije za določitev viškov. 
Danes je v podjetju 806 zaposlenih, od tega 48 za določen 
čas. Konec leta naj bi jih v delovnem razmerju ostalo 440.

Predviden je skorajšnji sestanek sindikata s strokovno 
službo podjetja, da bi uskladili kriterije, ki jih v sindikatu 
ta čas še proučujejo. Uprava računa, da bo poimenski 
seznam viškov izdelan do konca aprila in dokončno lahko 
potrjen konec maja. B.D.

Krško - V vladni delegaciji je bila tudi ministrica za kmetijstvo Marija Lukačič. Ob 
tej priložosti je obiskala Cvetje Čatež, ki je ena največjih vrtnarij v državi. Pohva
lila je njihov razvojni program, omenila pa tudi težave v zvezi z lastništvom zem
ljišč, s katerimi se soočajo. Obiskala je še podjetje Evrosad, kjer si je vzela nekaj 
minut tudi za novinarje, za tem pa je obiskala še sirarno Doberšek na Studencu.

Med temami, ki so zani- saj je po temeljiti proučutvi 
male novinarje, je omenila ugotovila, da so spremembe 
evropske razpise, na katerih nujne. Obljubila je še pomoč 
zaradi zahtevnosti administra- pri pridobivanju vodnih do
ti vnih postopkov mnogi voljenj, čeprav je zato pristoj- 
kmetje niso uspeli, denar pa no Ministrstvo za okolje, a je

jjproMfff

Boštjan Kozole, Marija Lukačič in Tomaž Hrastar

je ostal v Bruslju. Povedala je, 
da so za letos razpise že spre
menili, predvsem so jih po
enostavili, saj je po njenih be
sedah sedanji vladi v intere
su, da pomaga preživeti tudi 
manjšim kmetijam. Napove
dala je tudi spremembo zako
na o fitosanitarnih sredstvih,

dejala, da z ministrom Po
dobnikom dobro sodelujeta, 
daje kmetijstvu naklonjen in 
zato pričakuje, da ne bo večjih 
težav.

Posavske kmete, ki jih je 
lani prizadela toča in nekate
rim v celoti uničila pridelek, 
pa seveda najbolj zanima,

kdaj bodo subvencije in kdaj 
državna pomoč za škodo pot 
toči. Glede subvencij je pove
dala, da je drugi paket izplačil 
že pripravljen in naj bi šel v 
izplačilo, državna pomoč za 
škodo po toči pa bo 25. apri
la. Obračunana bo v višini 27 
odstotkov, kar sicer ni toliko, 
kot so kmetje pričakovali, 
direktor Evrosada Boštjan 
Kozole pa je ob tem dodal, 
da je sedaj najbolj pomem
bno, da bi pomoč dobili čim- 
prej. Ministrica je tudi potrdi
la, da bodo kmetom, ki so 
imeli pridelek zavarovan, za
varovalnino od državne po
moči odšteli. To seveda ni 
spodbudno, kot bi rada prika
zala država, je pa res, da bo v 
prihodnje tako vse drugače, 
saj bo država subvencionirala 
zavarovalne premije in dr
žavne pomoči v taki obliki 
več ne bo.

Na koncu je izpostavila še 
prizadevanja ministrstva, da 
bi zadruge imele enak status 
kot gospodarska podjetja in 
tako bile enako upravičene do 
državne pomoči za podjetja v 
težavah. Ker pa nimamo le 
kmetijskih zadrug, ampak še 
vrsto drugih, je potrebno ob
delati vsako področje posebej.

Jelica Koršič

Zgledno sodelovanje bolnišnice 
s humanitarnimi društvi

Brežice - Kot je pred svetovnim dnevom zdravja 7. aprilom na novinarski konfe
renci povedal direktor brežiške bolnišnice Tone Zorko, je ustanova v preteklem letu 
poslovala uspešno, saj so z več kot 70.000 ambulantnimi pregledi in preiskavami ter 
hospitalizacijo 5666 bolnikov uresničili delovni program in pogodbene obveznosti.

Program je izvajalo 276 
zaposlenih, ki so posredno 
prispevali k odpravi oziroma 
zmanjšanju čakalnih dob ter 
k ugodnemu finančnemu re
zultatu. Bolnišnica Brežice se 
je med 12 slovenskimi usta
novami zato uvrstila med tis
tih šest, ki so leto 2005 za
ključile pozitivno. Med letoš
njimi načrti je direktor izpo
stavil zmanjšanje čakalnih 
dob tudi v ambulantah in po
sodabljanju opreme. Zato bo
do letos namenili 160 mili
jonov SIT, pri čemer računajo 
tudi na pomoč donatorjev. Ob 
tej priložnosti so iz rok Toni
ja Korena, predsednika Ro
tarja kluba Čatež, že prejeli 
darilni ček v višini 400.000 
SIT. V Splošni bolnišnici Bre
žice pa v prihodnjih letih na
črtujejo tudi posodobitev os
rednje terapije in prostorov za 
urgentno zdravljenje, kasneje 
pa še prenovo 105 let stare 
bolnišnične zgradbe.

Svoje nesebično in nadvse 
uspešno humanitarno delo pa 
so predstavili tudi predstavni
ki posavskih društev in klu-

Tone Zorko in Anton Koren
bov; Ivan Živič - predsednik 
društva sladkornih bolnikov, 
Silvo Gorenc - predsednik 
Društva za zdravje srca in 
ožilja, Milena Jesenko - 
predsednica Društva za pre
prečevanje osteoporoze, Vla
dimir Krošelj - predsednik 
Kluba bolnikov po možganski 
kapi, Vladka Tomšič - pred
stavnica Društva za boj proti 
raku in Anton Čančer - pred-

luba koronarnih
/si so v en glas P°;
1 so k ustanovitvi 
klubov v najvecji 
evali zdravstveni 
nišnice Brežice- 
o bili zgolj pobua- 
k še vedno nepO' 
kovno pomagaj® 
• r,ri Nravem



LOKALNE SKUPNOSTI
Sava Glas, 13.4.2006stran 7

Tradicionalni hišni sejem Iz seje občinskega sveta

Zgledno podjetje INO Nove šole - prevelik zalogaj?
Brežice - Podjetje INO, tretji slovenski proizvajalec kmetijske mehanizacije, je 
ob koncu preteklega tedna v Krški vasi spet odprlo tradicionalni hišni sejem. 
Gospodarski minister Andrej Vizjak je kot slavnostni govornik podjetje postavil 
za zgled ostalim, saj z vedno novimi inovacijami ponazarjajo usmeritev za druge 
slovenske proizvajalce. Zaradi sodelovanja z inštituti in fakultetami pa, tako Viz
jak, podjetje INO hkrati dokazuje uspešnost prenašanja znanja v prakso.

Po besedah Branka Kosa, 
direktorja podjetja INO, so 
tudi letos ponudili tržišču več 
novih proizvodov. V 40-član- 
skem kolektivu, s katerimi 
sodelujejo številni kooperan
ti, so posebej ponosni na ko
mbinirani mulčar, ki so ga 
razvili za nemškega kupca, saj 
za znane kupce proizvedejo 
kar 80 odstotkov strojev. Ev
ropskim standardom odgo
varja tudi precizni novi raz- 
sipnik umetnih gnojil. Kako
vost vseh traktorskih priključ
kov kmetijske mehanizacije po 
direktorjevih besedah poslej 
zagotavljata računalniško vo
dena lakirna linija ter računal
niška robotska celica.

Cilj podjetja INO, ki sicer 
proda na tuje kar 70 odstot
kov izdelkov, je nenehno po- 
sodabljanje proizvodnega pro
cesa, še višja tehnološka raven 
in s tem višji cenovni razred 
ter seveda vedno nova inova

tivna prizadevanj a. Izdelovati ko na države nekdanje Jugo- 
želijo vrhunske proizvode, s slavije zaradi skromne kupne 
tem da bi njihovi mulčarji moči še ne računajo. Seveda 
postali najboljši v Evropi, pa se bodo še naprej udeleže- 
Dosedanjim trgom, kot so vali sejmov doma in na tujem, 
Anglija in Nemčija bodo do- kjer so doslej prejeli že celo 
dah nove na vzhodu, medtem vrsto odličij. V.P.

INO predstavlja vedno bolj kakovostne stroje.

Makedonska delegacija za
pobratenje s Krškim

Krško - V Sloveniji se je na uradnem obisku mudila Skupina prijateljstva s Slo
venijo makedonskega parlamenta. Štiričlanska delegacija s predsednikom dr. Mi- 
hajlom Georgievskim je obiskala tudi občino Krško, kjer jih je sprejela podžupanja 
Ana Nuša Somrak. Ogledali pa so si nuklearko in brestaniški muzej.

Delegacija republike Ma
kedonije je prišla na obisk v 
državni zbor na povabilo 
predsednika Skupine prijatelj
stva z Makedonijo Staneta 
Pajka. Podžupanja Ana Nuša 
Somrak se je posavskemu 
poslancu zahvalila, daje dele
gacijo pripeljal še v Krško, ter 
predstavila občino s poudar
kom na tujih vlaganjih in in
vesticijah v energetiko. Make

donska delegacija vidi prilož
nost za prenos krških izkušenj 
glede energetike v okolico Te
tova, kjer je potencial za izra
bo hidro energije.

Dr. Mihajlo Georgievski, 
predsednik Skupine prijateljstva 
in vodja delegacije je povedal, 
da so z obiskom želeli spoznati 
tukajšnji način življenja in or
ganiziranost na različnih po
dročjih uprave ter gospodar

stva. Kot je na sprejemu dejal 
višji svetovalec za zaščito in 
reševanje Branko Petan, je 
eno od področij sodelovanja ta
ko na lokalni kot državni ravni 
gasilstvo za organiziranost 
medsebojne pomoči, ko gre za 
naravne nesreče.

Makedonci so izrazili željo 
po navezavi tesnejših stikov s 
pobratenjem občine Krško z 
občino Radoviš. B.D.

Remont v nuklearki
Krško - V nuklearki se je po 18-mesečnem gorivnem 
ciklusu 8. aprila pričel remont, ki bo predvidoma trajal 
do 10. maja. V preteklem letu je elektrarna proizvedla 
5,6 milijarde kilovatnih ur električne energije, kar je 
največja doslej dosežena letna proizvodnja nuklearke.

V tem času je prišlo le do ene samodejne zaustavitve, kjer 
je bila napaka odpravljena brez kakršnih koli posledic na 
okolje. Za primeijavo zapišimo, da v obratovanju šoštanjske 
termoelektrarne prihaja vsaj do 20 nenačrtovanih letnih 
Zaustavitev.

V tokratnem remontu bodo zamenjali gorivo in kontrol
ne palice, pregledali polovico cevi uparjalnikov z metodo 
vrtinčnih tokov in preventivno zamenjali dela na sekundarnih 
cevovodih. Zamenjali bodo enega od glavnih transforma
torjev, z ultrazvokom pregledali reaktorsko glavo, obsežne
mu pregledu bodo podvržene komponente primarnega siste
ma elektrarne, 400-kilovoltno stikališče, sanirali bodo eno 
Prelivno polje jezu na Savi. Med vsakim remontom v nuk- 
*earki izvedejo tudi določene izboljšave, dopolnitve ali spre
membe opreme, kar zvišuje raven jedrske varnosti in 
Zanesljivejšega obratovanja. Letos bo opravljenih 30 modi
fikacij. Večje med njimi so zamenjava nizkotlačnih turbin 
111 predgrelnikov napajalne vode uparjalnikov, zamenjava 
ene proge potujočih rešetk sistema bistvene oskrbe vode, 
l^zširitev in obnova procesnega informacijskega sistema ter 
Zboljšava sistema radiološkega monitoringa.

Tudi 22. gorivni ciklus, ki se bo pričel po izvedenem 
reihontu, naj bi trajal 18 mesecev. B.D.

Bankirji na gradu
Mokrice - Pretekli petek je 

na gradu Mokrice potekalo 
srečanje poslovnih partnerjev s 
področja Posavja v organizaciji 
NLB, Poslovnega centra za ve
lika podjetja Dolenjska-Posav- 
je. V uvodnem nagovoru so 
zbrane pozdravili Marjan Kra
mar, predsednik uprave NLB, 
Matej Narat, član uprave 
NLB, in Miroslav Doltar, di
rektor Poslovnega centra za ve
lika podjetja Dolenjska- Po
savje. Matej Narat je ob tem 
poudaril, da se NLB zaveda 
pomena razvoja regije, zato 
podpira številne projekte, pred
vsem na področju energetike, 
infrastrukture, logistike in turi
zma, ki bodo na ta konec Slo
venije prinesli še več možnosti 
in priložnosti za razvoj, kar je 
bilo ugotovljeno tudi ob zadn
jem obisku vlade. Gostom je 
bila predstavljena aktualna po
nudba podjetij iz Skupine 
NLB: NLB Leasinga in Prve
ga faktorja, ki pravnim osebam 
nudita različne možnosti za fi
nanciranje. Srečanja seje ude
ležil tudi minister za gospo
darstvo mag. Andrej Vizjak.

Brežice - Občinski svet Brežice dnevnega reda marčevske seje ni izčrpal na enem 
zasedanju, zato se je sestal še v začetku aprila. Tematika, ki jim je preostala, ni 
odpirala večjih polemik in tudi poskus Milka Veršca, da krajevnim skupnostim ne 
bi bilo več potrebno zagotoviti deleža pri gradnji novih osnovnih šol, ni uspel.

Na pobudo družine Vim- 
polšek iz Šentlenarta je ob
činski oddelek za okolje in 
prostor pristopil k spremembi 
zazidalnega načrta za kare E 
in D v Sentlenartu, kjer je bila 
prvotno predvidena vrstna 
gradnja. S potijeno spremem
bo na občinskem svetuje zdaj 
na tamkajšnjih parcelah mož
na individualna gradnja. 
Sprejet je tudi program op
remljanja tega gradbenega 
kompleksa, saj je potrebno 
osnovni komunalni prispevek 
povečati za odkup zemljišča 
za povezovalno cesto in njeno 
ureditev. Občinski svet je po
trdil tudi spremembo zazidal
nega načrta na območju Ceste 
bratov Milavcev v Šentlenar- 
tu. Postopek za spremembo je 
sprožil Igor Zorko.

Svetniki so sprejeli načrt 
poplačila obveznosti, ki jih 
imata krajevni skupnosti Pi- 
šece in Kapele z naslova grad
nje novih šol. Po dogovoru 
mora namreč lokalna skupnost 
zagotoviti 15 odstotkov sred
stev glede na vrednost inves
ticije. Obe krajevni skupnosti 
bosta svoj dolg v celoti porav
nali do leta 2012, tako da bos
ta zanj namenih polovico vsa
koletnih intervencijskih sred
stev, ki jih namenja občinski 
proračun. Peter Skrivalnik iz 
Pisec z rešitvijo ni zadovol
jen. Spomnil je, daje v času

gradnje šole tekel program 
CRPOV in nadejali so se, da 
bo to vir za poplačilo obvez
nosti glede šole. Ta program 
je ukinjen na državni ravni, 
zakonodaja z drugih področij 
pa je krajevnim skupnostim 
zaprla še druge, v preteklosti 
pomembne vire lastnih pri
hodkov. Pišece so na primer 
izgubile kamnolom in denar 
za upravljanje z vodovodom, 
iz česar so poravnavali ob
veznost do šole, kar 35 mili
jonov pa so skozi samoprispe
vek zbrali krajani. Pišece bodo 
nekako zmogle plačati še 
slabih 13 milijonov dolga, je 
pa Skrivalnik vprašal, iz ka
terih virov bo svoj prispevek 
120 milijonov SIT za šolo iz
dvojila KS Bizeljsko. Tudi 
Milko Veršec ne vidi realne 
možnosti za to obveznost, zato 
bi želel doseči, da se ukine 
obvezno sofinanciranje novo
gradnje iz krajevnih skupno
sti. Predlagal je, naj se Pi- 
šecam in Kapelam odpiše 
preostali dolg, a so ga pri tem 
podprli le trije kolegi.

Svetniki so se seznanili še 
s poročilom nadzornega od
bora o poslovanju krajevnih 
skupnosti v občini. Predsed
nik Drago Sotlarje povedal, 
da so skrbno pregledali knjige 
in listine vseh 20 KS in ugo
tovili največ pomanjkljivosti 
pri oddaji javnih naročil. Lo

kalni funkcionarji so se izgo
varjali na pomanjkanje navo
dil, čeprav so bila ta krajev
nim skupnostim dana.

Sotlar je povedal, da so 
bile grajane krajevne skupno
sti zelo dojemljive za kritiko 
in so se tako resno lotile od
prave nepravilnosti, da so bile 
ob ponovnem pregledu ocen
jene kot vzorne. Izjema je KS 
Križe, kjer nadzorniki niso 
mogli ugotoviti porabe 12 
proračunskih milijonov za 
gradnjo doma krajanov, kje 
so investitoiji trije - KS,^gasil
ci in fizična oseba. Zupan 
Ivan Molan pravi, da jim bo 
začasno ustavljeno financiran
je, če se predsednik KS Jo
han Božičnik ne bo odzval 
pozivu po obrazložitvi situ
acije. Kritika v omenjenem 
primeru pa nikakor ne leti na 
krajane, ki so opravili veliko 
prostovoljnih ur, da bi prišli 
do svojega prostora, poudar
ja Sotlar.

Podžupan Davor Račič 
predlaga, da bi za vse KS ra
čunovodstvo vodili na občini. 
Sedaj to počnejo za šest KS, 
v dveh to delata tajnika, v 
dvanajstih pa servisi. Če bi 
sredstva za najem teh storitev 
združili, bi lahko na občini 
dodatno zaposlili nekoga, ki 
bi imel na skrbi računovod
stvo za KS.

Branka Demovšek

Novi dokazi brežiške 
preteklosti

Brežice - V teh pomladnih dneh mesto ni razrito le zaradi številnih gradbišč, am
pak tudi zaradi posegov, ki jih opravljajo arheologi. Njihova odkritja v zadnjih 
tednih znova potrjujejo, kako bogata in zanimiva je preteklost in dediščina mesta. 
Po besedah arheologa Uroša Bavca, odgovornega konzervatorja iz novomeškega 
Zavoda za varstvo kulturne dediščine, ki bdi nad zavarovalnimi izkopavanji v 
starem mestnem jedru in na njegovem obrobju, smo priča novim odkritjem in 
presenetljivim dognanjem iz naše najstarejše zgodovine.

V pripravi na celovito pre
novo občinskega središča so 
ekipe strokovnjakov od pošte 
proti cerkvi izkopale več

sond. Že prvi posegi so doka
zali potek mestnih vrat in 
mestnega obzidja, morda celo 
obrambnega stolpa ob vhodu 
v Brežice. Arheologi po be
sedah Uroša Bavca pričaku

jejo pri nadaljevanju del pro
ti gradu še zanimivejše najd
be, med drugim že pri cerkvi. 
Lahko bodo naleteli še na sle

di dveh mestnih vodnjakov 
in morda tudi na ostanke nek
danjih tlakov. Oboje bi lahko 
upoštevali pri načrtovani 
prenovi glavne mestne ulice, 
potem ko bodo pod zemljo

položeni infrastrukturni vodi. 
Medtem strokovnjaki, morda 
manj opazno, že rekonstruira
jo lani odkriti stolp pri novi 
pošti; drugi mestni stolp bo 
namreč ohranjen znotraj stav
be in že čez nekaj tednov na 
ogled javnosti.

Na bolj ali manj nepriča
kovana odkritja pa so arheolo
gi naleteli tudi pri nadzoru 
gradnje poslopja mejne poli
cijske postaje ob Savi. V bli
žini grobišč iz latenske dobe, 
ki sta jih odkrivala dr. Mitja 
Guštin, tedaj zaposlen v Po
savskem muzeju, in arheolo
ginja Alenka Jovanovič iz 
iste ustanove, so zdaj naleteli 
še na latenskodobno naselbi
no. Presenetljivo odkritje med 
nekdanjim sejmiščem in reko 
Savo potrjuje prazgodovin
sko naselbino, o njej pa med 
drugim priča keramika, 
shrambene jame in jame za 
lesene konstrukcije. Po Bav- 
čevem mnenju gre za naj sta
rejšo dokazano poselitev na 
območju Brežic.

Vlado Podgoršek

Tu so bila severna brežiška vrata.
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Rajko Livio

Z umetnostjo zapolnjena praznina
Sevnica - V Lekosovi galeriji Ana so ob glasbeni spremljavi Marjana Dirnbeka odprli razstavo z naslovom 
“Iz teme v svetlobo”. Svoja dela je na ogled postavil doktor ekonomskih znanosti Rajko Livio, ki se je leta 
1932 rodil v Sevnici.

Iskrivi in pronicljivi Raj
ko Livio, ki živi in ustvarja v 
Celju, je že pred 20 leti izra
zil željo, da bi razstavljal v rod
ni Sevnici. Sedaj se mu je želja 
izpolnila in umetnik je bil zelo 
srečen, ker so se na odprtju 
razstave, ki jo je ocenil kot eno 
najbolj prijaznih in prisrčnih 
doslej, čeprav jih je imel že 50, 
pojavili njegovi stari prijatelji 
in znanci, nekdanji sosedje ter 
številni sorodniki. Livio, ki že 
30 let živi v Celju, se je z ve
seljem spominjal otroštva v 
Florjanski ulici, kopanja v Savi 
in človeških odnosov, ko so si 
bili ljudje pripravljeni pomagati 
in so prisluhnili drug drugemu. 
Danes ni več tako. Rajko Li
vio, kije bil tudi prvi predsed
nik plavalnega kluba Krško, je 
svetoval obiskovalcem, naj gre
do tja, kamor jih vodi srce. Nje
ga je zaneslo tudi v slikarstvo.

Njegov moto v življenju je 
bil vedno: vedeti več, dati 
več. Ko je prišel do doktor

skega naziva, pa se je prvič v materialnem blagostanju, ko 
vprašal, zakaj vse to. Na poti pa ti zmanjkuje časa za druge 
do kariere je naletel na obilo radosti in želje, zato se je za- 
ovir in tudi njegovo življenje čel bolj posvečati slikarstvu, 
nasploh ni bilo rožnato. Pol- Likovna dela, ki jih je ustvaril 
noje bilo dogodkov, ob kate- - okrog petsto jih je, so za-

Breda Drenek Sotošek in Rajko Livio
rih seje spraševal, zakaj seje polnitev praznine, ki se je v 
to moralo zgoditi ravno nje- njem nabirala 15 let, je dejal 
mu. A iz tega boja je izšel bo- umetnik, 
gatejši. Ugotovil je, dani vse V začetku njegovega ust

varjanja je prevladovala kera
mika, danes pa ustvarja v akri
lu. Je popoln amater samouk 
s polnim vedenjem, da sodbe 
o svojih delih ne more dati 
sam. Ne strinja pa se z izjava
mi tistih, tudi akademikov, ki 
pravijo, da naj si vsakdo sliko 
po svoje predstavlja. To ne dr
ži in taka izjava je butasta, 
pravi Livio, ki obožuje rože, 
zlasti orhideje, ki sijih sposo
ja v cvetličarni, da jih lahko 
naslika. Po drugi strani pa je 
ustvaril svojevrsten likovni 
izraz, ki je pol geometrija pol 
fizika. Značilno za njegove 
slike je, da so na temni pod
lagi, kar je odraz njegovih živ
ljenjskih bolečin, o katerih ne 
želi govoriti. Pa vendar se iz 
temine izrisuje svetloba in 
tudi naslov razstave je Iz teme 
v svetlobo, kar označuje tudi 
življenjsko filozofijo simpa
tičnega ustvarjalca.

Nada Černič Cvetanovski

Velikonočne ustvarjalne 
delavnice

Podsreda - V Kozjanskem regijskem parku so v okviru 
velikonočnega programa tudi letos izvajali ustvajjalne delavnice, 
ki so bile namenjene tako učencem osnovnih šol, ki delujejo 
znotraj zavarovanega območja, kakor tudi ostalim prebivalcem 
in obiskovalcem. Izdelovali so cvetnonedeljske butare in pisanice 
v različnih tehnikah - batik, servetna in tehnika drsanja.

Letošnje velikonočne delavnice bodo zaključili danes 
popoldne (13. aprila), ob 19. uri pa se bo iz starega zvonika v 
Podsredi oglasila raglja, ki ponazarja star krščanski običaj, ko 
se na veliki četrtek zvečer zvonovi zavežejo in se namesto 
njih raglja. Ragljanje se je opustilo nekako pred tridesetimi 
leti, zato so se v Kozjanskem parku odločili, da običaju vrne
jo nekdanjo veljavo. J.K.

Svoje družine postavili 
na ogled

Sevnica - Malčki, ki obiskujejo enoto vrtca Kekec, so pri
pravili zanimivo razstavo z naslovom “Moja družina”. Ust
varjali so v najrazličnejših tehnikah in pokazali, da otroška 
domišljija nima meja. Svoja dela so razstavili v pravi galeriji 
in sicer v Lekosovi galeriji Ana. N.C.C.

Trendi striženja
Brežice - Območna obrtna zbornica Brežice je v sodelovanju s 

Skladom za izobraževanje delavcev pri s.p. Brežice organizirala 
predstavitev letošnjega trenda striženja in spenjanja las, ki gaje 
predstavil Stevo iz Ljubljane. Predstavitve seje udeležilo okoli 
30 slušateljev, ki so bili s predstavitvijo na modelih izredno 
zadovoljni. Frizerji iz občine Brežice so si tako izpopolnili svoje 
znanje s področja striženja in spenjanja las.

Razveselili smo naše mamice
Polžki in Muce iz koprivniškega vrtca smo pripravili kul

turni program za mamice ob njihovem prazniku - materin
skem dnevu. Rdeča nit so bili srčki. Z njimi smo mamice 
povabili med nas (vabilo), po njih so se sprehodile do ig
ralnice (prilepljeni srčki po tleh), naj večji njihovi srčki (otro
ci) pa smo jim zapeli pesmice, zaplesali in marsikaj lepega 
povedali o njih.

Po končanem programu smo mamicam podarili rožice, jih 
povabili na razstavo otroških izdelkov in manjšo pogostitev. 
Mislim, da smo jim pripravili lepo urico druženja, saj so 
odhajale domov zadovoljne in nasmejane.

Otroci in vzgojiteljice vrtca Koprivnica

90 let babice Elčke
Loka pri Zidanem Mostu - V prelepi vasici Žirovnica 

je konec marca svoj 90. rojstni dan praznovala Elčka Jurgl. 
Kljub tako visokem jubileju se mama ali babi Elčka počuti 
odlično. Rada se spominja svojih mladih let, ki jih je 
preživela v dolini, a ljubezen jo pripeljala v hribe, kjer je 
še vedno doma.

Sama pravi, da jo srečno preživela svoja leta. Bila so 
tudi manj srečna, ko je izgubila sina in kasneje, ko je zbolela 
za rakom. A trdna volja po življenju in podpora njenih 
otrok, sta ji pomagali, da se je soočila z boleznijo in jo 
premagala. Pravi, daje potrebno življenje zajemati z “veli
ko žlico”, sprejeti takšno, kot je, se ne preveč obremenje
vati s problemi; če pa nastanejo, se z njimi po najboljših 
močeh soočiti. Se vedno je aktivna pri različnih dejavnostih, 
med drugim poje v cerkvenem pevskem zboru v Loki, pa 
tudi doma rada kaj postori, saj je mnenja, da delo krepi 
človeka. Je zelo razgledana, bistrih mislih in s prijazno be
sedo preseneti marsikoga, kije ne pozna. Kljub starosti še 
vedno rada potuje v tujino, k sinu Janku in njegovi družini 
v Švico. Ko pa se vrne v domači kraj, jo z odprtimi rokami 
pričakajo njeni otroci - hčerki Marjana in Polda ter sin 
Niko - in njeni vnuki in pravnukinje.

Slavljenka z županom Kristijanom Jancem in svojimi otroki

Svojih 90 let je obeležila v krogu svoje družine, prijatel
jev in znancev. Lepe želje so ji prišli voščit tudi “njeni” 
pevci, predstavniki Rdečega križa, predsednik KS Loka pri 
Zidanem Mostu Zoran Cvar in sevniški župan Kristijan 
Janc. J.M,

rojstva v porodnišnici brežice

Petra Bedič iz Pisec, sicer medicinska sestra v brežiške,n 
zdravstvenem domu, je bila v nedeljo, 9. aprila, zagotovo efl. 
najsrečnejših žensk na svetu -prvič je postala mamica. R°c, 
la je sinka, ki sta mu s partnerjem Igorjem dala ime Ja>l“' 
Mali korenjak je ob porodu tehtal 4050 g in meril 52 c,1h 
vendar kljub svoji “velikosti” mladi mamici ni povzročal te& 
Petra se je namreč odločila za porod z epiduralno analge&j ’ 
tako ni čutila nobenih bolečin in je lahko skupaj z Ig(,,']e 
užila vse sladkosti, ki jih občutijo starši, ko zaslišijo, da J 
njihov dojenček prvič zajokal.

Rojstva od 28. marca do 11. aprila 2006 ^
Deklice so rodile: Martina Ferlan iz Dobrove, Janja Da111^, 

iz Brežic, Tanja Kunej iz Brestanice, Tanja Frece iz Grego vc 
Danica Markovič iz Brežic in Tina Kolar iz Radeč.

Dečke so rodile: Ana Škoberne s Senovega, Mojca Bi J 
z Lomnega, Melita Kučič z Gore, Daija Plantan z Bizeljsk 
Suzana Kranjc iz Krške vasi in Petra Bedič iz Pišec.
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Artiški tamburaši spet zlati
Ptuj - Minulo soboto je potekalo srečanje tamburaških orkestrov in skupin Slovenije, na katerem se je zelo 
uspešno predstavil tudi Tamburaški orkester iz Artič. Med enajstimi sodelujočimi si je namreč za svoj nastop 
znava prislužil zlato plaketo.

Srečanje tamburaških or
kestrov in manjših skupin je 
tekmovalnega značaja; selek
cija je narejena že na regijskih 
nastopih. Na letošnje vseslo
vensko srečanje tamburašev se 
je uvrstilo enajst orkestrov ozi
roma skupin, med njimi tudi 
Tamburaški orkester KUD 
Oton Župančič Artiče, ki ga 
vodi prof. Dragutin Križa
nič. Vsak orkester seje pred
stavil s tremi skladbami, ena 
je morala imeti ljudsko podla
go. Artiški tamburaši so zai
grali “Prelepa je artiška fara” 
v Križaniče vi priredbi, za 
tem pa še “Pesem brez besed” 
in skladbo “Cirkus Rene”, pri 
kateri je na ksilofonu solo za-

Tamburaški orkester KUD Oton Župančič Artiče

igral Robi Fuks. Ocenjeval- kestra zagrebške RTV, je po- 
na komisija, ki sojo sestavlja- delila dve bronasti plaketi, šest 
li prof. Tomaž Habe, Damir srebrnih in tri zlate - in zlato 
Zajec in Siniša Leopold, si- so podelili prav artiškim tam- 
cer dirigent tamburaškega or- burašem ter tamburašem iz

Ajdovščine in Dobreča pri Čr
nomlju.

Z uspehom je dirigent 
prof. Križanič izredno zado
voljen, meni tudi, da se tam- 
buraška glasba na slovenskem 
kakovostno razvija in ima pri
hodnost, saj so poučevanje 
tamburice uvedli tudi v pro
gram glasbenih šol kot ena
kovreden instrument drugim 
instrumentom. Tako tamburi
co poučujejo že v brežiški in 
krški glasbeni šoli, pa v Čr
nomlju in še kje. Nekaj težav 
bo morda glede strokovnega 
kadra, ki ga ni toliko, kot bi 
ga potrebovah, vendar upa, da 
bomo v Sloveniji postopoma 
premagali tudi to oviro. J.K.

Mednarodna konferenca 
o izobraževanju

Kostanjevica na Krki - V Lamutovem likovnem salonu je 
bila pretekli torek mednarodna konferenca o slovenskem in 
hrvaškem izobraževalnem sistemu. Konferenca je potekala v 
okvira programa INTERREGIIIA “Znanje ne pozna meja”, v 
katerem sodelujejo osnovne šole Jožeta Gorjupa Kostanjevica 
na Krki, Podbočje, Cerklje ob Krki, Velika Dolina in Milana 
Langa iz Bregane. Na srečanje so bili povabljeni ravnatelji in 
svetovalni delavci osnovnih in srednjih šol, predstavniki 
višješolskih zavodov in lokalne skupnosti.

Strokovnjaki so spregovorili o prenovi šolstva.

Štirideset udeležencev iz Posavja in Dolenjske ter s hrvaške 
strani je poslušalo predavanja uglednih strokovnjakov Zavoda 
za šolstvo RS, ki so spregovorili o prenovi osnovnega in sred
njega šolstva, med njimi mag. Stanka Preskar in dr. Branko 
Slivar, o mednarodnem sodelovanju in vzgojno-izobraževalnem 
delu z učenci migranti sta predavala dr. Natalija Komljanc 
mag. Marta Novak ter o pripravah na študij “po bolonjsko”, o 
katerem je govorila mag. Andrejka Golob z Univerze v Mari
boru. Predstavniki Hrvaške, med njimi Marica Jelenič, so pred
stavili trenutno stanje šolstva v sosednji državi ter Hrvaški na
cionalni izobrazbeni standard, o katerem je predaval akademik 
dr. Vladimir Paar. Konferenco so sklenili z okroglo mizo, 
kjer so udeleženci izpostavili nekatere ključne probleme in pozi
tivne izkušnje izobraževanja na slovenski in hrvaški strani.

Pasijonske igre spet 
navdušile

Razbor - Po krajšem premora je Kulturno, športno in 
turistično društvo Blaž Jurko spet pripravilo tradicionalne Pasi
jonske igre. Razborski pasijon je scensko delo z bogato zvočno 
kuliso v izvedbi mladih z Razboija, ki govori o poslednjih 
dvanajstih urah Jezusovega bivanja med nami.

Pasijon je podoživljanje trpljenja, žalosti in upanja. Scena
rist in režiser predstave je bil pater Karel Gržan, v igrah pa je 
nastopilo sto domačinov. V petih predstavah si je pasijonske 
tgre na Razboiju ogledalo okrog 1500 ljudi iz vse Slovenije, 
tzkupiček od vstopnine - odrasli so morali za vstopnico odšteti 
1000 SIT, otroci pa 500, sta si razdelila župnija in društvo 
Olaž Jurko. V društvu bodo denar namenili za izid knjige z 
Jtaslovom Razbor med koprenami spomina, ki opisuje pretek- 
j°st, šege in pesmi izpod Lisce in jo bodo predstavili 22. apri- 
a’ župnija pa bo svoj del izkupička od Pasijonskih iger name
ni3 za obnovo slikovite cerkvice svetega Jošta pod Lisco, kije 

klavrnem stanju, poleg tega pa se cerkev poseda. N.Č.C.

Tudi majhen kraj mora 
imeti velika pravila

Sevnica - Študentski klub Sevnica, literarna skupina 
Sev ter Univerza za tretje življenjsko obdobje so v 
Mladinskem centru pripravili prvo srečanje sevniških 
ustvarjalcev na literarnem področju. Sledil je literar
ni večer, na katerem so bila predstavljena dela, ki so 
prispela na literarni natečaj.

Študentski klub Sevnica je v hodnje več žirantov, ne en sam. 
febraaiju razpisal literarni na- Kljub vsemu je bil kritik, ki je 
tečaj na temo Neomejeno. Na literarnim ustvaijalcem položil 
literarnem večeru, ki so ga pope- na srce, naj za božjo voljo tudi
strili učenci sevniške glasbene kaj preberejo, resnično navdušen 
šole, pa so predstavili dela, ki nad nekaterimi stvaritvami, 
so prispela na natečaj. Kot ocen- Sploh nad tistimi tremi, ki jih je
jevalca literarnih del so študenti določil za zmagovalce, 
povabili sevniškegarojaka, dok- Nagrado in priznanje za

Jonatan Vinkler z mladimi literati

toija Jonatana Vinklerja, lite
rarnega zgodovinama in uredni
ka, zaposlenega v znanstveno 
raziskovalnem središču Univerze 
na Primorskem.

Vinkler je najprej nekoliko 
okrcal organizatoije, ki pri raz
pisu natečaja niso objavili ni
kakršnih pravil ne o starosti 
sodelujočih ne o kategorijah in 
podobno. Če je Sevnica majhen 
kraj, to ne pomeni, da ima lahko 
mala pravila. Določeni morajo 
biti taki kriteriji, ki zdržijo tudi 
v Ljubljani ali Maribora. Jona
tan Vinkler je organizatoijem 
svetoval še, da mora biti v pri-

tretje mesto je dobila Urška 
Košenina, drugo mesto je za 
svojo poezijo, ki je navdušila 
kritika, prejel domačin Rajko 
Blaznik od Sv. Roka, iskreno 
navdušen pa je bil Jonatan 
Vinkler tudi nad pesmijo v 
prozi z naslovom Ptice, ki jo 
je napisal Uroš Bonšek iz Laš
kega. Kot je dejal kritik, gre 
za imeniten tekst, ki je tudi 
obrtniško dobro narejen. Mla
demu avtoiju, slavistu na po
diplomskem študiju, je sveto
val, naj svoja dela pošlje kakšni 
reviji, denimo ^Mentorju ali 
Novi reviji. N.Č.C.

Vrezec v Lamutovem salonu
Kostanjevica na Krki - V Lamutovem likovnem salonu je 

do 23. aprila na ogled razstava Žarka Vrezca “Dela na papiiju”.
56-letni slikarje v zadnjih tridesetih letih vidno zaznamoval 

slovensko sodobno umetnost. Z razstavami doma in na tujem si 
je pridobil 24 nacionalnih in mednarodnih nagrad. Lani poleti 
so Obalne galerije Piran pripravile pregledno razstavo njegovih 
del iz obdobja 1995 do 2005. V Lamutovem salonu je pred
stavljen izbor del z omenjene razstave.

Slike dokazujejo avtoijevo vrhunsko zrelo obdobje in zastav
ljeno raziskovalno analitično razvojno pot. Osnovni slikarski 
izrazni elementi - barva, prostor, kompozicija, črta še vedno 
ostajajo njegove edine kompatibilne vrednote. B.D.

MAPO VEDI
Izobraževanje
13. april

Krško - potopisno predavanje o Zambiji, predavala bosta 
Jure Urek in Sonja Verbančič, ob 19. uri, CebeTnak
15. april

Brežice - tečaj Archicad 9, delavnico bo vodila Maja 
Sokolič, dipl. inž. gradbeništva, ob 14. uri, računalnica 
mladinskega centra
19. april

Vrbov Log - uvodni seminar Sanje Lončar o čudežih 
biodinamike, od 18. do 21. ure
21. april

Sevnica - predavanje o alkoholu in drogah, gost pater 
dr. Karel Gržan, vstop bo prost, ob 19. uri MČ; od 20.30 
dalje žur brez cigaret in alkohola
22. april

Sevnica - tematski večer - predavanje o presni prehrani 
z brezplačno degustacijo različnih presnih jedi, predaval 
bo Milan Hervol, ob 17. uri, MC

Prireditve
13. april

Podsreda - zaključek velikonočnih delavnic, s starega 
zvonika se bo oglasila raglja, ob 19. uri, Slovensko-bavar- 
ska hiša
17. april

Podsreda - večer z Iztokom Mlakarjem, ob 19. uri, grad
20. april

Brežice - koncert legendarnih nizozemskih death metal
cev - skupine Sinister, ob 20.30, klub MC
22. april

Brežice - klubski večer KUD-a SoundVision, sodelujejo 
DJ Damir, DJ Mate in DJ Inocybe, ob 21. uri, klub MC

Kultura
13. april

Sevnica - srečanje otroških in mladinskih pevskih zborov 
občine Sevnica “Poj z menoj”, ob 17. uri, kulturna dvorana 

Cerklje ob Krki - odprtje mednarodne razstave 
velikonočnih pirhov, starih molitvenikov, razglednic in 
križev; o pomenu velikonočnega praznovanja bo sprego
voril vojaški vikar msgr. Jože Plut, nastop pevske skupine 
Koledniki, ob 17. uri, galerija vojašnice
14. april

Sevnica - literarni večer treh slovenskih poetov iz začetka 
20. stoletja - Simona Gregorčiča, Srečka Kosovela in Josi
pa Murna Aleksandrova, vstop bo prost, ob 20. uri, mla
dinski center
15. april

Sevnica - odprtje galerije “Artefakt” z ogledom stereo- 
fotografij, ob 20. uri, mladinski center
18. april

Brežice - komedija “5žensk.com” v izvedbi Špas teatra; 
igrajo Marijana Brecelj, Nataša B. Gračner, Miljam Kor
bar, Tina Gorenjak, Janja Majzelj, Zvezdana Mlakar in Ka
tarina Čas, ob 17. uri, Prosvetni dom

(Abonmajska predstava ob 20. uri je razprodana!)

20. april
Sevnica - medobmočno srečanje otroških gledaliških 

skupin Dolenjske, Bele Krajine in Posavja, ob 9. uri, kul
turna dvorana

Brežice - otroška predstava “Čarobni zajček” v izvedbi 
družinskega gledališča Kolenc, ob 17. uri, klub mladin
skega centra

Brežice - koncert moškega komornega zbora Revalia iz 
Tallina (Estonija), ob 20. uri, cerkev Sv. Lovrenca (ali Sv. 
Roka)
22. april

Sevnica - “Pesem Posavja 2006”, območna revija pev
skih zborov, oktetov in malih pevskih skupin, ob 19. uri, 
grad
23. april

Brežice - “Pesem Posavja 2006 - območna revija odras
lih pevskih zborov, ob 18. uri, cerkev Sv. Roka

Popravek
V SavaGlasu št. 155 nam je v članku na str. 9 z naslovom 

“Pomladno prebujenje leskovških kulturnikov” ponagajal 
tiskarski škrat. V stavku “Prijaznejši odstop do osrednjega 
občinskega odra si želijo tudi odrasli igralci..." bi namesto 
besede odstop moralo pisati dostop. Prizadetim in bralcem se 
za napako opravičujemo.

Uredništvo
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LOKALNE SKUPNOSTI
Sava Glas. 13.4.2006

Prvi Selani v izvidnici
Dečno selo, Arnovo selo - 10. jubilejno srečanje krajanov, ki imajo v svojem kra
jevnem imenu takšno ali drugačno obliko besede selo, bo letos zadnjo soboto v juni
ju v Posavju. Ker se teh srečanj udeležuje vsako leto več ljudi, je tudi organizacija 
omenjene prireditve logistično zahtevna. Priprave potekajo že od jeseni, v preteklih 
dneh pa so se zvrstile že prve prireditve, srečali so se predstavniki vseh sodelujočih 
vasi, ki so preteklo soboto najprej poslušali himno Selanov; besedilo zanjo je napisala 
Ivanka Vatovec, uglasbila in zapela pa jo je Marjetka Podgoršek Horžen.

Brežiška občina je ena red
kih, če ni celo edina, ki ima kar 
tri vasi s krajevnim imenom 
selo - to so Dečno selo, Arno
vo selo in Sela pri Dobovi. 
Letošnje jubilejno srečanje bos
ta zato skupaj organizirali dve 
vasi - Dečno in Arnovo selo. 
Po temeljitih pripravah so se 
začele prve aktivnosti. Kot je 
že običajno, se aprila srečajo 
samo predstavniki vasi, pre
gledajo poročilo lanskega sre
čanja, predajo zastavo in do
ločijo kraj srečanja za prihod
nje leto. To seje zgodilo minu
lo soboto, ko so se v Gasilskem 
domu v Dečnem selu zbrali 
predstavniki 25 do 30 vasi, ki 
so se prijavile na junijsko sre
čanje. Najprej jih je nagovoril 
predsednik organizacijskega 
odbora letošnjega srečanja Mi
lan Gorišek, pozdravil jih je 
brežiški župan Ivan Molan,

Milan Gorišek in Andrej Struna

sicer tudi Selan, nekaj besed po čilo z lanskega srečanja; pove-
prekmursko pa je zbranim na
menil še generalni predsednik 
srečanj Selanov in edenodnje- 
govih pobudnikov Janez Ska- 
lič. Za temje Andrej Struna 
iz Sela pri Šmarju podal poro-

V okviru prireditev ob 10. vseslovenskem srečanju Selanov 
so v Gasilskem domu Dečno selo odprli slikarsko razstavo. Svoja 
dela razstavljajo člani Likovnega dništva Brežice in učenci OŠ 
Artiče. Odprtja seje udeležil tudi brežiški župan Ivan Molan, 
ki seje sam kot Selan že večkrat udeležil teh srečanj, zato je v 
svojem imenu in imenu občine gostiteljicama obljubil podporo 
in pomoč pri organizaciji prireditve. V kulturnem programu je 
bila predstavljena tudi himna Arnovega in Dečnega sela - pe
sem Sončna. Besedilo je napisala Ema Rožman iz Arnovega 
sela, uglasbila pa jo je Marjetka Podgoršek Horžen, ki jo je 
ob spremljavi Anite Strgar na citrah tudi premierno zapela. Ob 
tej priložnosti je dr. Ivanka Počkar ocenila knjigo o Arnovem 
in Dečnem selu, ki sojo izdali krajani obeh vasi. Poudarila je 
izreden pomen publikacije, ki na 87 straneh s sto barvnimi fo
tografijami predstavlja pomemben zgodovinski dokument. V 
kulturnem programu so nastopili še Luka Koprivc, Tomaž 
Lipej, Dejan Lipej in Cvetka Žičkar.

Agencija za radioaktivne odpadke, Parmova 53,1000 Ljubljana

Delovna skupina WP1 v okviru COWAMII 
v 6. okvirnem programu EU

Od 26. do 28. marca 2006 so se Nadja Železnik z Agencija 
za radioaktivne odpadke (ARAO) ter Davor Račič iz Brežic in 
Marko Kovačič iz Sevnice udeležili petega sestanka delovne 
skupine 1 (WP1) projekta COWAMII, ki poteka v 6. okvirnem 
programu EU. COWAM11 je nadaljevanje projekta o parti- 
cipiranju javnosti v procesu izbora lokacije za odlagališče, ki 
je že potekal v 5. okvirnem programu EU. Delovna skupina 
WP1 je posvečena raziskovanju izvajanja lokalne demokracije 
in raziskuje predvsem metode ocenjevanja sodelovanja v 
postopkih izbora lokacije. V to skupino je ARAO vključen tudi 
z dvema raziskovalnima projektoma, ki ju vodita predstavnika 
fakultete za družbene vede in filozofske fakultete. Poleg tega 
so v skupino vključeni vsi slovenski deležniki v COWAM-u. 
Predstavljeni in obravnavani so bili vsi raziskovalni projekti 
znotraj delovne skupine. Poseben poudarek je bil namenjen 
predstavitvi “vodiča za oblikovanje lokalnih odborov”, ki bo 
del zaključnega poročila projekta COWAM. Ta podaja odgo
vore o tem, kako v lokalnem okolju oblikovati lokalne odbore, 
kakšna naj bo njihova misija, mandat ter vloga, kdo naj bo 
član odborov in kako zagotoviti, da bodo odbori predstavljali 
lokalno javnost. Dokument podaja tudi načine organizacije in 
zagotavljanjafinanciranja ter interno delovanje. Nadja Železnik 
z ARAO je predstavila njihov pristop k vzpostavitvi lokalnih 
partnerstev ter njihovo vlogo v odločevalskem procesu pri 
umeščanju odlagališča NSRAO. Na srečanju so se podrobno 
seznanili tudi s postopkom umeščanja odlagališča NSRAO v 
Romuniji, ki pa ne zagotavlja zadostne vloge lokalnih pred
stavnikov, zato so z veseljem sprejeli informacijo o slovenskem 
pristopu, ki se jim zdi zelo demokratičen.

dalje, daje v celoti uspelo, saj 
so porabili 5,5 milijona SIT, 
zaslužili pa so 7 milijonov. Po
hvalil je donatorje, okrcal pa 
svojo občino, ki menda ni bila 
zelo velikodušna. Sledilaje pre
daja zastave, ki simbolizira 
srečanje Selanov, ob tem pa je 
bila predstavljena tudi zastava 
letošnjih gostiteljev. Predsedni
ca KS Artiče, v katero sodita 
obe vasi, Marija Kukoviča je 
razložila pomen simbolov - 
dveh razpolovljenih jabolk; to 
sta obe vasi, saj se pretežni del 
prebivalcev ukvarja s sadjar
stvom. Potem so predstavnike 
vseh sodelujočih vasi seznanili 
s potekom junijskega srečanja 
in jih popeljali na nekatere za
nimive točke. Med drugim so 
obiskali sadjarsko kmetijo Mo
lan v Arnovem selu, kjer izde
lujejo tudi lesene sadne zaboje, 
kmetijo Grahek na Planini, 
kjer sušijo sadje, ogledali so si 
Posavski muzej in v grajski kle
ti pokusili najboljša vina, obisk 
pa so zaključili na muzejsko 
zasnovani Banovi domačiji v 
Artičah. Za prihodnje srečanje 
v letu 2007 so bila izbrana Sela 
pri Velenju.

Jelica Koršič

Le še 180
članov

Kapele - Društvo izgnancev 
Slovenije, Krajevni odbor 
Kapele (KO DIS), ki je ob 
ustanovitvi štel 250 članov, 
danes pa šteje le 180 članov, je 
izpeljal letni občni zbor, ki se 
gaje udeležilo preko 70 članov. 
Med gosti so bili tudi predsed
nica DIS Slovenije Ivica Žni
deršič, podpredsednik Jože 
Križančič, nekdanji predsed
nik DIS Slovenije Vlado Der- 
žič in podpredsednik Ivan Ži- 
vič, predsednik KS Kapele in 
predstavniki okoliških krajevnih 
odborov. Podali so poročilo o 
minulem delu in predstavili 
načrte za tekoče leto, med kate
rimi je posebej izpostavljeno 
junijsko srečanje izgnancev Slo
venije. Ob tem ne gre zanema
riti pomoči članom društva pri 
vzpostavljanju zahtevkov za 
povrnitev škode, odškodnine za 
delo, postavitev spominske 
plošče v spomin 79 umrlim do
mačinom v izgnanstvu, nabava 
lastnega prapora - zastave, ki 
naj bi jo čimmanj uporabljali.

Najboljši v državi
Litija - Potem ko je na regij

skem kvizu “Mladi in kme
tijstvo”, kije potekal konec mar
ca v Artičah, zmagala brežiška 
prva ekipa in se tako uvrstila na 
državno tekmovanje, je v soboto 
slavila tudi v Litiji. Brežičani, 
ki so zastopali posavsko regi
jo, so se neposredno uvrstili v 
veliki finale, kjer so se preiz
kusih z ekipo iz Šaleške do
line in jo ob bučnem navijanju 
svojih navijačev tudi prema
gali. Zmagovito ekipo, ki je 
ponovno v Posavje - po Kr
škem tokrat prvič v Brežice- 
“pripeljala” organizacijo omen
jene državne prireditve prihod
nje leto, so sestavljali člani 
Društva podeželske mladine 
Brežice Lidija Petan, Rok 
Černelič in Jure Žnideršič.

V litijski gimnaziji, kjer je

Jure Žnideršič, Lidija Petan in Rok Černelič - zmagovalci na 
državnem kvizu 
potekalo tekmovanje, so pred 
tem pripravili tudi okroglo 
mizo na temo “Imeti otroka 
ah ne?”. Gostje so bili Peter 
Vrisk, predsednik KGZ Slove
nije, mag. Franc But, državni

sekretar na Ministrstvu za kme
tijstvo, Lea Javornik Novak, 
vodja sektorja za družinsko 
zakonodajo pri MDDSZ in 
Ljudmila Novak, poslanka 
v evropskem parlamentu. J.K.

Ob prazniku spoznavali svoj kraj
Globoko - Turistično druš

tvo Globoko je v soorganiza- 
ciji Prostovoljnega gasilskega 
društva Globoko v počastitev 
krajevnega praznika organizi
ralo pohod “Spoznavajmo svo
jo krajevno skupnost”. Tako sta 
pohodnike v nedeljo, 2. aprila, 
vodih predsednica turističnega 
društva Branka Petan in pred
stavnica ^gasilskega društva 
Martina Zivič. Udeležbo se ga 
je okoli 40 krajanov in gos
tov, med katerimi sta bih tudi 
domačinka - podžupanja Stan
ka Preskar in Milena Vrane- 
tič z občinske turistične zveze, 
pa tudi nekaj predsednikov iz 
drugih turističnih društev.

Pot jih je vodila iz centra

Globokega proti Malem Vrhu, 
kjer so imeh prvi postanek pri 
Kostevčevih. Nato so nadal
jevali pot proti Planini, do Sv. 
Jakoba, Sv. Barbare in nazaj v 
Globoko. Moči so si nabirali s 
krajšimi postan
ki ob poti, kjer 
so jih pričakali 
domačini oziro
ma lastniki zi
danic z razli
čnimi okrepčili.

Po štirih 
urah prijetne 
hoje so prišli na 
začetek poti 
oziroma na cilj, 
ki je bil v Ga
silskem domu

Globoko. Tam so malicali in se 
poveselili ob zvokih harmoni
ke. Ob zaključku so sprejeli 
sklep, da se ponovno vidijo na 
tradicionalnem pohodu prvo 
nedeljo v aprilu leta 2007.

lesnina
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akcijska odprodaja določenih eksponatov
do 50% popusta

■ trajnik do M obrokov

ZA VAS DENAR VAM NUDIMO NAJVEČ
JEDILNE GARNITURE ŽE OD 39.990 SIT 

TIPSKE KUHINJE 2,6 m ŽE OD 49.990 SIT 
MLADINSKE SOBE ŽE OD 29.990 SIT 

SPALNICE ŽE OD 78.990 SIT
KAVČI IN TR0SEDI ŽE OD 28.990 SIT 

VRTNO GARNITURO IZ RATANA ZA SAMO 29.990 SIT 
OMARE 3D ŽE OD 24.990 SIT 

SEDEŽNE GARNITURE ŽE OD 59.990 SIT
Mostec 6, Dobova, tel.: +386 (0)7 49 92 400
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moda

Moda je polna novosti, barv in seveda slogov. Kar nekaj 
sem jih že omenila, nikakor pa ne vse. Zato tokrat omen
jam še dva izredno zanimiva, lahko bi rekli sveža, mla
dostna in zelo nosljiva modna sloga. Bodite drugačni, modni 
in zapeljivi, bodite kreativni in poskusite!

Najprej “country” slog, ki je neverjetno mladosten in 
zapeljiv in kot bi moderno rekli ”cool”. Kavbojski škornji, 
jeans hlače, srajca, klobuk; lahko pa greste tudi v drugo 
smer in oblečete karo krilo, bluzo, obujete škornje in do
datek - ruta! Torej v enem slogu dve ženski osebnosti. 
Takšne možnosti nimate pri vseh slogih.

Naslednji slog je bolj vzorčna in barvna “mešanica”. Zelo 
moden, vendar za dobre poznavalce barv in vzorcev! Več 
je vzorcev, bolj je modno, pri lahki poletni oblekici, ali pa 
pri krilu in bluzi, samo da so vzorci, vendar se morajo 
ujemati. Naj bo pomlad barvna in igriva!

Lea Šinko Štraus

za mlade.

Vabe
Nekatere študentke niso takšne, kot 

se zdi v tej ZF avanturi, v kateri zase
dajo glavne vloge Kirn Porier (Zora 
živih mrtvecev), Richard Burgi (Ve
soljski Bojevniki 2), Corey Sevier in 
Nicole Eggert. Če sta študentki Lilly 
in Costance na prvi pogled vesoljsko 
dobri mački, je to zato, ker sta pravza
prav galaktični zasvojenki s posebno 
nalogo - preden zasvojita Zemljo, se 
želita spariti z ljudmi. Čeprav se je 
njun paritveni obred za njune žrtve izkazal za smrtonosnega, 
obe še naprej poskušata. Ko Luke, novopečeni študent, ki išče 
dobro zabavo, slučajno zagleda blondinki v vsej nenavadnos
ti, dojame, daje njegova naloga rešiti Zemljo ali pa umreti!

Carja Hazzarda
Kot sonce vzide vsak dan, tako tudi 

Boss Hogg poskuša prelisičiti prebi
valce okrožja Hazzard. Danes bo pre
vzel ozemlje, to pa pomeni, da se bodo 
on in dva stara znanca Bo in Luke 
Duke spopadli kot razbesneli mački v 
istem smetnjaku. Medtem pa general 
Lee s posodo goriva uničuje gume na 
vročem asfaltu, kjer deli avtomobilov 
letijo na vse strani v tej zabavni ko
mediji, ki je priredba kultne akcijske 

TV serije. Johnny Knoxville, Seann William Scott, Jessica 
Simpson, Burt Raynolds, Willi Nelson in druge zvezde tiščijo 
plin do konca. Prav tako pa tudi smeh drvi z 200 km/h. Zaba
va, akcija, smeh in zvezde, vse to spremlja Carje Hazzarda.

&

Harry Potter in ognjeni 
kelih

Ko se v ognjenem kelihu pojavi ime 
Harryja Potterja, se mladi čarovnik 
znajde med udeleženci trišolskega 
turnirja, nevarnega in častnega spo
pada med tremi čarovniškimi šolami.
Toda Harry se ni sam prijavil na turnir.
Kdo ga je? Zdaj se mora soočiti s 
smrtonosnim zmajem, okrutnimi vod
nimi demoni in začaranim labirintom, 
ki ga vodi naravnost v neusmiljene 
kremplje tistega, ki ga ne smemo imenovati. V četrtem filmu, 
kije nastal po seriji romanov o Harryju Potterju avtorice J. K. 
Rovvling, se za Harryja, Rona in Hermiono vse spremeni, ko 
se za zmeraj poslovijo od otroštva in se spopadejo z izzivi, ki 
so večji od vsega, kar bi si lahko zamišljali.

Rubriko je pripravila: 
VIDEOTEKA STUDIO & NELI pri vodovodnem stolpu v Brežicah
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Predizbor za Rock Otočec
Brežice, Krško - V soboto, 8. aprila, sta potekala lokalna 

izbora za Rock Otočec 2006. V brežiškem mladinskem centru 
je na oder prva stopila hrvaška skupina Pars Petrosa. Za njimi 
pa so se predstavili še trije lokalni bandi in sicer glamersko 
naravnani Broken Arrow, rokerski mladeniči Thunderbolt in 
še brežiško-londonska naveza Dictionary, kije pričarala pridih 
punka. V krškem Čebeln’aku pa so se pomerili trije lokalni 
bandi - AD Libitum, Snovvblind in Pipi Brothers.

Da imajo mlade, neuveljavljene skupine veliko težo v lokal
nem okolju, so dokazali številni obiskovalci, ki so prišli spod
bujat svoje favorite, kar je za organizatorje dodatna potrditev, 
da morajo mladim bandom v največji možni meri pomagati na 
njihovi poti. Kljub skupnemu imenovalcu rock glasbe, je lahko 
občinstvo uživalo v stilsko precej raznolikih nastopih. Občinstvo 
v Brežicah je prepričala zasedba Broken Arrow (na fotografiji). 
Band, ki ga sestavljajo Matjaž Predanič na bas kitari in voka
li, Rok in Bor Marolt na kitarah ter Jani Predanič na bobnih 
si je to prislužil z uigranostjo in veliko mero profesionalnosti. 
V Krškem pa so najbolj navdušili in prepričali fantje iz skupine 
Snowblind, ki ostajajo zvesti hard’n’havy zvokom 80 let.

Zmagovalci lokalnega izbora se bodo pomerili na nacional
nem predizboru v Slovenskih Konjicah, sedem najboljših pa 
bo nadaljevalo svojo pot naprej na Rock Otočec. M.P.

Čakamo, da spet pridejo
Med 23. in 29. marcem je na Gimnaziji Brežice potekal 

projektni sestanek mednarodnega programa Comenius, v ka
terem tokrat sodelujejo dijaki in njihovi mentorji iz Anglije, 
Nemčije in Španije ter dijaki brežiške gimnazije. Program teče 
že tretje leto, na naši šoli ga vodi profesorica angleščine Marija 
Plut, lani so nas gostili Španci in Angleži, leto prej pa Nemci. 
Tokrat smo mi gostili 21 tujih dijakov in njihovih mentorjev. 
Dijakom smo prenočišče in hrano nudili kar dijaki, sicer pa 
smo si ob njihovem obisku skupaj ogledali Ljubljano, Bled, 
Čatežke Toplice ter Kostanjevico in Kostanjeviško jamo.

V ponedeljek, kot se za pravi šolski dan spodobi, smo imeli 
sestanek s predstavitvijo dela v projektu. Goste smo popeljali 
Še na ogled Brežic z znamenitostmi, za uradno potrditev njiho- 
vega obiska pri nas pa jih je na grajskem dvorišču pozdravil 
Mežiški župan Ivan Molan. Nato smo si skupaj ogledali muzej; 
Nemški dijaki so se počutili kar malce neprijetno ob številkah 
umrlih v 2. svetovni vojni. Seveda smo jim razložili, da se 
Zavedamo, da pri tem niso oni prav nič krivi. 
v Ko je napočil zadnji skupni dan, smo se zjutraj zbrali v 
s°li, organizirali smo meddržavni turnir v nogometu. Zmagali 
s° Spanci, Slovenci smo osvojili tretje mesto. Na kosilo smo 
)e odpeljali v OŠ Pišece, po tej zanimivi vasi smo imeli potem 
Se orientacijski pohod in športne igre, večer in naše srečanje 
Pa smo zaključili v njihovem večnamenskem domu. Tam smo 
s* najprej ogledali nastop artiških folkloristov, potem pa smo 
Se okrepčali in posladkali z dobrotami naših pridnih mam.

Teh nekaj dni nam bo zagotovo ostalo v lepem spominu, še 
^edno si dopisujemo s tujimi dijaki in kar ne moremo nehati 
^lati načrtov, kaj vse bomo počeli, ko spet pridejo k nam. 
C^r nekaj jih je namreč obljubilo, da se še vrnejo. Naporno je 
llo> a čudovito. Neprespane noči in žur do jutranjih uric pa 
0 le dodaten razlog, da naših Angležev, Nemcev in Spancev 
e bomo nikoli pozabili.^

Špela Koršič, 3.d, Gimnazija Brežice

ZANIMIVOSTI, NASVETI

Comenius projektno 
srečanje v Krškem

Konec marca 2006 je Šolski center Krško - Sevnica štiri 
dni gostil profesorje in dijake z Danske in Poljske, ki so se 
udeležili 2. srečanja v okviru projekta Comenius 1 “Doživljanje 
razširjene Evrope”, katerega koordinatorica je krška šola.

Comenius skupina Šolskega centra je tujim gostom pripravila 
bogat program aktivnosti, v okviru katerega smo dijakom in 
profesoijem omogočili ogled glavnega mesta Slovenije, jedrske 
elektrarne v Krškem ter kulturne dediščine Bizeljskega. Pro
jektne aktivnosti so obsegale predstavitev okoljskih raziskav, 
ki jih je Comenius oddelek Gl A izvedel z velikodušno pomočjo 
lokalnih podjetij in ustanov ter vsakodnevna projektna srečanja, 
kjer smo določili smernice za delo v projektnem letu, v kate
rem se nameravamo posvetiti vplivom onesnaženega okolja na 
zdravje. Poljske in danske dijakinje in dijake so gostih dijaki 
G1A in G3B ter jih navdušili s svojo izjemno gostoljubnostjo. 
Pristni stiki, ki so jih med neformalnim druženjem navezali 
tako dijaki kot profesorji, pa vsem sodelujočim v projektu 
omogočajo prijetno in uspešno delo na mednarodni ravni.

Alenka Špan, univ. dipl. anglistka

Sava Glas, 13.4.2006

IPL- LASERSKI KABINET, OBRTNA UUCA 24, BREŽICE

Derma Art d.o.o.
LASERSKI KABINET

Trajno lasersko odstranjevanje kapilar, 
poraščenosti in pigmentnih sprememb 

(07/49- 66-044, 031 681-401)

m
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LASERSKO ODSTRANJEVANJE:
MOTEČIH DLAČIC 

KAPILAR NA OBRAZU 
SOLARNIHPIGMENTACIJ 

AKEN IN BRAZGOTIN 
BRADAVIC
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HOROSKOP
OVEfl

Uspevalo vam bo tako, kot si boste zamis
lili. Malce se boste težje umirili, več energije 
boste potrebovali kot sicer, saj vas bodo 
preganjali z vseh strani. Rojeni v zadnji de
kadi boste pogumni v dejanjih.

Bik
Navzven boste navidezno mirni, pa ne bo 

tako. Pri mlajših bo zavrta motivacija, zato 
bo opaziti večjo brezvoljnost. Priporočljiva 
je fizična dejavnost, lažja hrana in več strp
nosti.

DVO JČkA
Obveznosti, kijih boste imeli, boste reše

vali kar z levo roko. Imate lepo možnost po 
dodatnem zaslužku, prijatelji vam bodo stali 
ob strani, čeprav ne vsi. Na enem življenj
skem področju boste na novo.

RA k
Odkrivali boste lastne sposobnosti, se ve

selili uspehov in možnost napredovanja se 
vam obeta. Brez pričakovanj ravno niste, 
vendar se morate tudi predajati. Naraven 
način življenja vam bo najbolj odgovarjal.

LEV
Pozornosti bodo kar deževale, vendar jih 

sprejemajte s previdnostjo. Ustvarjalnost bo 
na prvem mestu, kritike boste previdno pre
mleli in se tudi previdno odločali. Radi se 
boste igrali z denarjem.

DEVICA
Ne bodite tako resnobni, saj se vas bodo 

ogibali v velikem loku, kar pa vam tudi ne 
bo všeč. Reševali boste domače stvari, saj se 
je nabralo kar nekaj nerešenih vprašanj.
Sledili bodo presenetljivo dobri dogodki.

TEHTM1CA
Domače vzdušje bo potekalo v harmoniji. 

Vaši nasveti bodo upoštevani, kritični boste 
bolj do sebe kot do drugih. Konec tedna bodo 
nesoglasja s sorodniki ali otroci, saj se bo 
potrebno uskladiti.

ŠkORPlJOM
Preveč kritike in površnosti vam bodo 

očitali, prijatelje pa ni potrebno tako pre
učevati, potrebno bo več zaupanja. Za večje 
naložbe še ne bo pravi čas. Vaša intuicija bo 
še močnejša.

STRELEC
Navdušili boste s svojimi idejami, kar 

nekaj jih boste izpeljali. Duhovito boste 
stresali šale v krogu prijateljev. Energije bo 
dovolj tudi za kakšna fizična opravila in 
delo na prostem.

KOZOROG
Vzemite si več časa zase in za svoje ljub

ljene, in ne godrnjajte preveč. Ovire ne boste 
kar tako odstranili, pa čeprav imate občutek, 
da ste polni energije, potrebni bodo pogovori.
Konec tedna bo pravšnji za čustvene teme.

VODMAR
Veliko stvari hkrati ne počnite, saj vam 

bo zmanjkalo energije za ostale stvari, pred
vsem za domače. Ljubljeni bodo precej slabe 
volje, saj jim ne posvečate dovolj časa. Za
mislite se.

RIBI
Razganjalo vas bo tako močno, da se kaj 

hitro lahko znajdete v trikotniku. Vse ostale 
dejavnosti bodo prav tako v ospredju, začne
te lahko z novim projektom, pa tudi zaslužek 
bo lahko večji.

MAGRADMA KR1ŽAMKA
Nagrade
Nagrade, ki jih poklanja časo
pis SavaGlas za pravilno reši
tev, prejmejo:

1. nagrada - knjižna nagrada 
Stane Gašperin,
Pot na Polšco 68, 8270 Krško

2. nagrada - zgoščenka 
Jožek Zijal,
Slovenska vas 4 a,
8261 Jesenice na Dolenjskem

3. nagrada - kaseta 
Marija Kropeč,
Vrbina 3, 8270 Krško

Pravilna rešitev prejšnje na
gradne križanke v vodoravnih 
vrsticah se glasi:
OKAPI, POMEN, AVAR, MLADI 
V, PATROLA, PROSTATA, NR, 
REZKAR, LAIK, ANE, MLA
DINKA, MEL, PAMELA, EGO, 
AMARILIS, NATO, EN, IDA, ČT, 
TAN, MOTET, EKARIT, ARIJA, 
KAMERUN, OKAN.

Geslo:
MLADI V PARLAMENTU

Rešitev nagradne križanke pri
čakujemo do petka, 21.4.2006, 
na naslov:
SavaGlas, Trg izgnancev 12, 
8250 Brežice s pripisom “Na
gradna križanka”.

Ob pravilno rešeni križanki 
napišite ime, priimek, točen 
naslov in svojo davčno števil
ko!

Fotokopij križanke ne upošte
vamo!
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PIANIST
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AVTO

NASLOV,
NAZIV
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Kino servis Brežice
Četrtek, 13.4., petek,

14.4., in sobota, 15.4., ob 
18.30 Velika družina, veliko 
smeha, komedija, in ob 20.30 
Veliki pohod, vojna drama; 
nedelja, 16.4., in ponedeljek,
17.4., ob 18.30 in ob 20.30 
Velika družina, veliko sme
ha; četrtek, 20.4., in petek,
21.4., ob 18.30 Snaha, da te 
kap, komedija, in ob 20.30 
Krvava igra, triler; sobota,
22.4., in nedelja, 23.4., ob
18.30 Krvava igra, in ob
20.30 Snaha, da te kap.

Kulturni dom Krško
Četrtek, 13.4., ob 19. uri 

Gora Brokeback, romantična 
drama; petek, 14.4. ob 18. uri 
Rožnati panter, komična 
kriminalka, in ob 20. uri Gora 
Brokeback; sobota, 15.4., ob 
18. uri Rožnati panter, in ob 
20. uri Gora Brokeback; 
nedelja, 16.4., ob 18. uri 
Rožnati panter; četrtek, 
20.4. ob 19. uri Zvesti vrtnar, 
triler; petek, 21.4., ob 18. uri 
Velika družina, veliko sme
ha, družinska komedija, in ob 
20. uri Zvesti vrtnar; sobo
ta, 22.4., ob 18. uri Velika 
družina, veliko smeha; ne
delja, 23.4., ob 18. uri Zvesti 
vrtnar.

Kulturna dvorana 
Sevnica

Petek, 14.4., ob 20. uri 
Gora Brokeback, romantična 
drama; nedelja, 16.4., ob 20. 
uri Miinchen, zgodovinska 
akcijska drama; petek, 21.4., 
ob 20. uri Cmok cmok, bang 
bang, romantična-erotična ko
medija.

RECEPT Za VSAK DAM
Šunka v testu s hrenovo peno

Sestavine (za 4 osebe):
1 manjša šunka 
30 dag bele moke
20 dag koruznega zdroba
2 dag kvasa 
morska sol 
žafranika
2,5 del tople vode 
1 žlička sladkorja 
1 žlica olja

hrenova pena 
8 dag hrena
1 del sladke smetane
2 del kisle smetane 
morska sol
česen
suhi peteršilj 
6 listov želatine

Priprava:
Šunko najprej malo pokuhamo, vodo 

odcedimo. Zamesimo kvašeno testo iz vode, 
z žličko sladkorja, žličko moke in kvasa. V 
posodo damo vodo, belo moko in koruzne 
žgance, sol, olje, žafran in vzhajani kvas ter 
pregnetemo. Pustimo, da vzhaja na toplem.

Testo razvaljamo za prst debelo, nanj 
položimo šunko ter dobro zavijemo. Na 
pomaščeni pekač jo položimo s stranjo, kjer 
smo stisnili testo. Šunko damo v segreto

pečico (170° C) 
in jo pečemo pri 
tej temperaturi 30 
minut, nato pa še 
10 minut pri 
210° C. Jed po
nudimo še toplo.

Nasvet
Če vodi, v ka

teri smo kuhali 
šunko, dodamo 
začimbe in jušno 
zelenjavo, lahko 
skuhamo odlično 
t.i. suho juho.

Pisana pirina velikonočna 
solata

Sestavine:
16 dag pire 
2 pomaranči 
4 paradižnike 
2 kumari
1 glavica zelene solate
4 žlice vinskega kisa 
zeliščna sol
črni mleti poper 
pol žličke sladkorja
5 žlic olja 
peteršilj
sveži peteršilj za dekoracijo

Priprava:

Piro kuhamo v slani vodi 20 minut. 
Potem jo odcedimo in speremo s tekočo 
vodo, da se ohladi. Pomaranči olupimo z 
nožem kot jabolko in zrežemo na krhlje. 
Paradižnike prelijemo s kropom, olupimo, 
razrežemo na četrtine, iztisnemo semena in 
meso narežemo na koščke. Kumari olupi
mo in na tanko narežemo po dolžini ali nari
bamo. Zeleno solato očistimo, razdelimo na 
liste, odcedimo in do suhega popivnamo- 
Večje liste raztrgamo na želeno velikost.

V skodelico damo kis, sol, poper in slad
kor ter z metlico vtepemo olje.

Solato zložimo na krožnik, jo prelijemo 
s solatnim prelivom in okrasimo.
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speedway

Pred Veliko nagrado 
Slovenije

Krško - Letošnja uvodna dirka v Krškem - dirka za Veliko 
nagrado Slovenije, ki bo 22. aprila, bo hkrati tudi največja in 
izredno zanimiva, saj gre za prvo Grand Prix (GP) dirko v 
letošnji sezoni.

Na prvi dirki se bo že pokazalo, kako so vozniki pripravljeni 
na letošnjo GP serijo, kako jim delujejo motorji, kakšne so 
razlike in napredki od lanske sezone in podobno. Dejstvo je, da 
je steza na stadionu Matije Gubca v Krškem zelo dobra in zani
miva za voznike tudi zato, ker je “naravna” in daljša od nekat
erih drugih, zato omogoča hitrejše in bolj atraktivne vožnje.

V letošnji GP seriji bomo spremljali in spodbujali tudi slo
venskega voznika Mateja Žagarja, kije na prvih dveh dirkah 
državnega prvenstva posameznikov minuli vikend pokazal svojo 
odlično formo in obakrat odnesel pokal zmagovalca. Še bolj 
zanimivo dirko pa obljublja tudi verjeten nastop Mateja Ferja
na z WILD CARD-om - povabilom organizatorja (uradne po
trditve od Mednarodne motociklistične zveze še niso dobili), 
ki je tudi odličen poznavalec steze v Krškem in ima tam še 
vedno veliko svojih navijačev. Vozniki GP bodo imeli v tem 
primeru z obema Matejema v Krškem kar precej dela.

Podrobneje bodo dirko predstavili na novinarski konferenci, 
ki bo v torek, 18. aprila, v prostorih AMZS v Ljubljani.

GRAND P.^ ,
Slovenije I

KRŠKO |

sobota, | 
22. april ’06

začetek ob 18.30 uri g
URADNI TRENING: petek, 21. april, ob 15. uri

____________ :---------------------------

rokomet

Konec sezone za Gorazda Škofa
Celje - Poškodba desnega kolena, ki jo je na treningu pred 

dobrim tednom staknil vratar rokometnega kluba Celje Pivo
varna Laško in državne reprezentance Gorazd Škofje hujša, 
kot so sprva predvidevali. Pregled pri ortopedu Matjažu Sa
jovicu v celjski bolnišnici je pokazal, da si je Škof pretrgal 
sprednjo križno vez in poškodoval meniskus. Letošnja sezona 
je za vratarja pivovarjev končana, rehabilitacija po takšni 
poškodbi pa običajno traja do šest mesecev. Škof naj bi se na 
rokometna igrišča vrnil v začetku oktobra.

strelstvo

Zlati brežiški strelki
Trbovlje - Brežiški strelki z zračno pištolo Vesna 

Kržan pri članicah ter Kristina Grubeša pri mladin
kah, sta v trboveljski športni dvorani Polaj v nedeljo več 
kot prepričljivo ubranili lani osvojena naslova državnih 
prvakinj. Obe sta se izkazali z izjemnim nastopom, saj je 
Kržanova s 482,6 kroga za 2,2 kroga izboljšala 14 let 
star finalni državni rekord Ljubljančanke Irene Toroš, 
ki je bila tokrat druga. V osnovnem delu je Brežičanka 
od 400 možnih zadela 384 krogov, oba dosežka pa pred
stavljata rezultat zelo visoke svetovne vrednosti.

Na zmago Kristine Grubeša tokrat ni stavil nihče od 
prisotnih v dvorani, saj je praktično vso sezono gledala v 
hrbet zelo dobri Ptujčanki Mojci Lazar. Tokrat pa je 19- 
letna dijakinja brežiške ekonomske šole presenetila samo 
sebe in v vsega 25 minutah s 365 krogi ekspresno doseg
la osebni rekord in najnevarnejšo tekmico prehitela za 
celih 10 krogov. Odlična je bila tudi v finalu in tako os
vojila že svoj četrti državni naslov.

Nov mejnik na uspešni poti brežiškega športnega strel
janja je postavila tudi njihova članska vrsta. S 1659 krogi 
so se Robert Ferenčak (558 krogov), Srečko Vidmar 
(556) in Matej Krajnčič (541) zavihteli na 5. mesto, kar 
predstavlja naj večji članski ekipni uspeh v zgodovini klu
ba. Mladinec Miha Zevnik se je z zelo dobrim finalnim 
nastopom, v katerem je zadel 96,3 kroga, z 8. povzpel na 
6. mesto. Skupno je dosegel 637,3 kroga.

Mlajši mladinci bodo na državnem prvenstvu nastopili 
čez 14 dni.

karate

Jukič in Kajtna uspešna
Petrovče - Minuli konec tedna je potekal mednarodni 
seminar v Shito-Ryu karateju pod vodstvom vrhun
skega mojstra v Evropi Keijija Tomiyamo 7. DAN 
Shito-Ryu in 6. DAN Goju-Ryu karateja. Razen Slo
vencev so na njem sodelovali tudi Švicarji in Hrvati, 
udeležili pa so se ga tudi najboljši mojstri in trenerji 
iz brežiškega karate kluba.

Po zaključku seminarja so bili izpiti za višje mojstrske stop
nje, h katerim so pristopili tudi trije brežiški mojstri - Veljko 
Jukič, Christian Kajtna in Darko Cicvarič. Jukič in Kajt
na sta izpit za črni pas 3. DAN (3. stopnje) karateja Shito- 
Ryu šole uspešno opravila, Darko Cicvarič, kije izpit za 2. 
DAN že uspešno opravil pred tremi leti, pa mu je zaradi 
poškodbe v izpitnih bojih zmanjkalo moči.

V Petrovčah je potekala tudi proslava 20-letnice Shito-Ryu 
karateja v Sloveniji, kjer so priznanje za uspehe in zasluge 
med drugim dobili tudi Peter Dirnbek za zmago v bojih 
posamično na svetovnem pokalu v Glasgovvu lani, Christian 
Kajtna kot trener reprezentančne ekipe v bojih, ki je na 
Škotskem (2005) in v Angliji (2003) osvojila bronasto me
daljo, Veljko Jukič pa kot kapetan ekipe in za zasluge pri 
razvoju karateja hkrati. P.D.

atletika

Z Radanovičevim golfom 
novim uspehom naproti

Brežice - Brežiški atlet Primož Kozmus, kije bil v metu 
kladiva šesti na olimpijskih igrah leta 2004 v Atenah, peti na 
svetovnem prvenstvu leta 2003 v Parizu in četrti na svetovnem 
finalu Mednarodne atletske zveze (IAAF) leta 2004 na 
Madžarskem, je že konec januarja uspešno prestal zdravstveni 
poseg v Strasbourgu. Po več kot letu in pol prisilnega tek
movalnega premora mu je dr. Dangi v Franciji omrtvil dva 
živca na hrbtu in po tem posegu Kozmus že nemoteno tre
nira. Njegov cilj v poletni sezoni so meti okrog 77 m.

Pred dnevi mu je Avtocenter Radanovič iz Brežic za pol 
leta dal v uporabo avtomobil Volksvvagen Golf TDI. Po be
sedah direktorice podjetja Stanke Radanovič gre za 
obojestransko korist. Za to potezo so se odločili, ker želijo na 
ta način pomagati domačemu vrhunskemu športniku, ob tem 
pa bo on z vozilom promoviral njihovo podjetje. Kot je še 
dodala Radanovičeva, skupaj s Primožem upajo na dobre 
letošnje rezultate.

Stanka Radanovič in Primož Kozmus

karate

Ekipni bron
Bratislava - Minulo nedel

jo je potekal močan mednarodni 
karate turnir za odprto prven
stvo Slovaške. Tekmovanja se 
je udeležila moška in ženska 
karate reprezentanca, ki sta jo 
zastopali tudi Marija Jeler in 
Jasmina Grilc. V ekipnem 
delu borb članic sta Marija in 
Jasmina skupaj z Marijano 
Jularič iz Ljubljane in Patrici
jo Horvat iz Idrije zasedli 3. 
mesto za ekipama Hrvatic in 
Slovakinj. Danijela Grilc se 
tekmovanja ni udeležila zaradi 
poškodbe ramenske mišice, ki 
jo je utrpela na tekmovanju 
zlate lige v Monzi.

ples

Lukci po 
pričakovanjih

Radovjica - Minulo ne
deljo je bil v Radovljici dr
žavni kvalifikacijski plesni 
turnir v show plesih in stepu. 
Tekmovanja so se udeležili tu
di plesalci krškega Plesnega 
kluba Lukec, ki so se uvrstili 
na pričakovana mesta. Med 
solo step člani je 1. mesto do
segel Šebastijan Vodlan. 
Med članskimi pari v stepu sta 
prav tako L mesto dosegla 
Sebastijan Vodlan in Vesna 
Vučajnk. Na L mesto se je 
povzpela tudi članska mala 
plesna skupina v stepu.

AVTOMOBILIZEM

23. avtomobilski salon Slovenije
Odprl gaje predsednik vlade 

Janez Janša in tako se tudi spo
dobi. Tudi sam je namreč v go
voru poudaril pomen avtomobil
ske industrije v Sloveniji. Poleg 
njega so bili na odprtju salona 
Prisotni še zunanji minister, mini
ster za promet, predsednik držav
nega sveta in drugi predstavniki 
oblasti. Pomembnost avtomobil
ske industrije je bila tako s strani 
države nedvomno izkazana.

Avtomobilski salon, triin
dvajseti po vrsti, seje odvijal v 
Celju in prav danes zapira svoja 
Vrata. Zakaj prav v Celju in ne 
x' Ljubljani in zakaj šele po petih 
letih, predvsem za avtomobiliste 
Neprijetnega premora, je težko 
Ugotoviti. Razlogov je več in vsi 
?° pomembni, a dejstvo je, da 
Je Celje sprejelo pomembno pri- 
reditev in se nanjo dobro pripra
vo. Celjsko sejmišče je opravilo 
12Pit. S pohvalo!

Bojazen, da bom ob vstopu 
katero od dvoran razočaran, 

aJ me od obiska salona v

Ženevi loči komajda mesec dni, 
seje zelo hitro razblinila. Zrač
ne, svetle, predvsem pa pros
torne dvorane so kljub majh
nosti medse sprejele avtomobil
sko pločevino in pohvaliti gre 
prav vse razstavljavce, ki so se 
po vzoru tujih salonov potrudili 
k nam pripeljati najzanimivej- 
še novosti svojega programa, jih 
poudariti in prikazati v ustrez
nem vzdušju. Tudi v družbi pre

lepih deklet.
Posebno velja omeniti, daje 

salon potekal ob boku ostalih 
prireditev oziroma sejmov, kot 
so Avto in vzdrževanje, Moto 
boom in Logotrans, zaradi česar 
je bilo celjsko sejmišče izkoriš
čeno do slehernega kotička. Og
led novosti je bil zato še zani
mivejši tudi za ljubitelje dvoko
lesnikov in vse, ki imajo z avto
mobili ne samo uporabniški stik.

Izvirnost razstavnih prosto
rov, ki so bili v mnogočem po
dobni tistim izpred meseca dni 
v Ženevi (kar dokazuje aktual
nost in pomembnost salona), so 
še poudarile novosti raznih 
znamk. Ogled vozil - pot se je 
lahko pričela pri zgolj posamez
nikom dosegljivem Mercedes 
Benzu GL in končala pri mno
žicam dostopnem Dacijinem Lo- 
ganu - je bil izredno poučen. Več 
mesecev pred pričetkom proda
je smo tudi v Sloveniji lahko 
videli novi Peugeot 207, Škod- 
in Roomster, Volkswagen Eos, 
Audi Allroad, Citroen C6, 
Hyundai Accent in druge. Po
znavalci so gotovo “parkirali” 
pogled na Alonsov zmagoviti 
dirkalnik, medtem ko so drugi 
presenečeni zrli v sprehajajoči se 
Citroenov C4 (po vzoru tele
vizijske reklame).

Vsakemu salonu seveda pri- 
tičejo spremljajoči programi in 
tako je bilo tudi v Celju. Off road 
poligon, testne vožnje, nagradna

žrebanja in ustvarjalne delavnice 
na temo varnosti za otroke so ra
zlogi, zaradi katerih se na salon 
zlahka odpelje cela družina, 
medtem ko je dobro organizira
no parkirišče in sprejemljiva 
vstopnina le še začimba na sicer 
okusnem sejemskem obroku.

Če povzamem besede, kijih 
je uporabil gospod Ban (Renault 
Nissan Slovenija), je avtomobil
ski salon “pravi praznik za av

tomobiliste”. Ni zgrešil. Zadel 
je bistvo! Ob vseh prireditvah, 
gostovanjih in drugih dejav
nostih, je avtomobilski salon, pa 
čeprav bienalno, nekaj povsem 
samoumevnega za suvereno av
tomobilsko tržišče znotraj meja 
samostojne države. In Slovenci 
si ga gotovo zaslužimo, naj bo 
v glavnem mestu ali drugje. 
Nasvidenje torej leta 2008!

Aleksander Krebelj
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OBČINA

Brežice
Občina Brežice je z Od

lokom o ustanovitvi (Ur.Iist RS 
št. 17/06 in 35/06) ustanovila 
javni zavod Zavod za pod
jetništvo in turizem Brežice, 
v katerega se združujeta Raz
vojni center Brežice in Zavod 
za turizem občine Brežice. 
Zavod za podjetništvo in turi
zem Brežice bo izvajal naloge 
načrtovanja, organiziranja in 
izvajanja promocijskih ter in
formativnih dejavnosti, pos
peševanja trženja turističnih 
storitev doma, predvsem pa na 
tujih trgih, pospeševanja in 
spodbujanja razvoja podjet
ništva v občini Brežice.

Občinski svet občine Bre

Pospesevanje podjetništva in turizma v novi podobi
žice je na svoji 25. seji 27. 
marca 2006 imenoval mag. 
Natašo Šerbec kot vršilko dol
žnosti direktorja za obdobje 
do največ enega leta.

Vizija razvoja podjetništva 
in turizma v občini Brežice, ki 
jo sama vidim:

Občina Brežice želi postati 
podjetniško atraktivna občina 
za investitorje z dobro raz
vitim podomim okoljem in 
doživljajsko atraktivna dežela 
z bogato turistično ponudbo 
za še tako zahtevnega gosta, z 
izoblikovanimi raznolikimi 
turističnimi proizvodi za 
krajše ali daljše počitnice.

V to smer naj bi se Zavod 
za podjetništvo in turizem 
Brežice usmerjal z izvajanji 
svojih nalog skladno z letnim 
programom dela. Podrobneje 
pa bo vizija razvoja 
podjetništva z ukrepi za njeno 
udejanjanje predstavljena v 
Strategiji razvoja turizma v 
občini Brežice in Razvojnim 
načrtom s prioritetami in 
ukrepi za izvajanje programov

za obdobje 2007-2013. Pred
vsem pa je potrebno dobro 
zasnovati strategijo trženja 
turističnih produktov v občini 
Brežice. V ta segment strate
gije je potrebno vključiti tudi 
razvoj podjetništva v nasled
njem programskem obdobju.

Glavna področja delovanja 
Zavoda za podjetništvo in turi
zem Brežice so:

- priprava in izvajanje stra
tegije razvoja turizma in pod
jetništva,

- priprava podjetniških in 
turističnih projektov,

- oblikovanje celovite turis
tične ponudbe,

- informiranje obiskoval
cev v okviru turistične ponud
be Slovenije in njene promo
cije,

- vključevanje v aktivnosti 
turističnih društev ter admini
strativna pomoč pri njihovem 
delovanju,

-spodbujanje razvoja in 
urejanje objektov turistične 
infrastrukture,

- pospeševanje turistične in 
podjetniške dejavnosti ter pro
mocija teh,

- načrtovanje in izvajanje 
marketinške in informacijsko 
promocijske dejavnosti,

- organiziranje in izvajanje 
skupnih nastopov na sejmih 
ter drugih predstavitvah doma 
in v tujini,

- organiziranje in izvajanje 
skupnih prireditvenih dejav
nosti ter koordinacija pri ko
ledarju prireditev,

- organiziranje in izvajanje 
stikov z javnostjo in skupna 
ekonomska propaganda,

-raziskovanje in analizi
ranje posameznih turističnih 
trgov ter trgov za razvoj pod
jetništva,

- spremljanje, obdelava in 
analiziranje podatkov o turis
tičnem prometu,

- sodelovanje in povezo
vanje z drugimi subjekti s 
področja turizma in podjetniš
tva,

-oblikovanje novih turis
tičnih proizvodov,

- svetovanje podjetnikom 
in promocija podjetniškega 
okolja tujim vlagateljem.

Predvsem je potrebno str

meti k povezovanju, skupnem 
delovanju in tesnem sodelova
nju z občinsko upravo in z vse
mi akterji na tem področju za 
doseganje naslednjih ciljev:

- povečati prepoznavnost 
občine kot turistično zanimi
vo in atraktivno območje,

- vključiti posamezne turis
tične produkte v celovit turis
tični proizvod,

- povezati subjekte, ki de
lujejo na področju turizma in 
podjetništva,

- fzboljšati kakovost in po
večati konkurenčnost turistič
ne ponudbe,

- določiti cilje in vizijo raz
voja turizma in podjetništva 
v novem programskem ob
dobju z ukrepi za doseganje 
ciljev,

- pospeševati podjetništvo 
in turizem v občini,

- spodbujati razvoj človeš
kih virov,

- krepiti čezmejno sodelo
vanje na obeh področjih in

- spodbujati pridobivanje 
sredstev iz nacionalnih in EU 
virov.

Če imate kakšna odprta

Ivan Molan

vprašanja, ideje, pobude, pro
jekte ali predloge, vas vabi
mo, da se obrnete na nas. Naj
dete nas v prostorih na Trgu 
izgnancev 2, Brežice ali pa 
pokličite na tel. št. 49-90- 
680, e-pošta:

info@rc-brezice.si.
Naš cilj je sodelovanje na 

vseh ravneh delovanja, zato 
vljudno vabljeni!

Pripravila 
mag. Nataša Šerbec, 

v. d. direktorja 
Zavoda za podjetništvo in 

turizem Brežice

občinski svet brežice

Na 25. redni seji Občin
skega sveta občine Brežice in 
na njenem nadaljevanju je 
bilo na predlog župana uvrš
čenih kar nekaj pomembnih 
točk. To je prav gotovo pred
log sklepa o soglasju k pod
pisu pogodbe za izdelavo 
elaborata za študijski program 
fakultete za turizem. S tem 
sklepom smo še za korak bliž
je ustanovitvi fakultete, za ka
tero je zanimanje prisotno tu
di pri podjetjih drugod po Slo
veniji, ki se ukvaijajo s turis
tično dejavnostjo.

Pomemben je tudi predlog 
odloka o ravnanju s komunal
nimi odpadki v občini Brežice 
v prvem branju. Danes je ust
varjanje odpadkov in ravnan
je z njimi pereč problem ce
lotne družbe, zato je ključno, 
da s kakovostnim odlokom 
uredimo to področje. Z od
lokom se bodo določili sub
jekti v procesu ravnanja z od
padki, vrste odpadkov, način 
ravnanja z odpadki (zbiranje, 
prevažanje, pretovarjanje, lo
čevanje, skladiščenje, predela
va in odstranjevanje), način 
obračunavanja ter plačevanja 
stroškov ravnanja z odpadki 
in nadzor nad izvajanjem tega 
odloka.

Omeniti moram tudi poro
čilo nadzornega odbora (NO), 
ki je pregledal finančno in 
materialno poslovanje vseh 
dvajsetih krajevnih skupnosti 
v občini Brežice in s tem 
opravil obsežno delo. Večjih 
pomanjkljivosti NO ni ugo
tovil, je pa ugotovil, da neka
tere krajevne skupnosti vodi
jo dokumentacijo samostojno, 
druge s pomočjo računovod
skih servisov, tretjim pa to
vrstne storitve nudijo občin
ske strokovne službe. Vredno 
bi bilo razmisliti, da bi te 
službe nudile omenjene storit-

LDS
LIBERALNA DEMOKRACIJA

SLOVENIJE

ve vsem krajevnim skupno
stim tudi zaradi zmanjšanja 
stroškov. Podana je bila še 
pripomba glede razpisov in 
izbora izvajalcev za izvedbo 
posameznih projektov, kjer bi 
bilo mogoče z bolje priprav
ljenimi razpisi in pridobitvi
jo več ponudb morebiti doseči 
z istim obsegom sredstev 
boljši rezultat.

Marko Hercigonja, 
vodja svetniške skupine SDS

☆ ☆
☆ ☆

DeSUS
Vse general

Izračunali so, da bo nasled
nji popolni sončni mrk leta 
2081. Ko le ne bi bilo med tem 
časom še drugih mrkov na gos
podarskem in družbeno politič
nem področju! Po petinsedem
desetih letih nas res veliko ne bo 
več vedelo za dogajanja na Zem
lji. Srčno pa želimo, da bi bilo 
obdobje blaginje! Te pa ne more 
biti, če ni medsebojnega ra
zumevanja in spoštovanja.

Imena strank se bodo lah
ko spremenila. Pomembno 
bo spremeniti pristope pri re

ševanju zadev v vsakdanjem 
življenju.

V preteklem tisočletnem 
obdobju je bilo storjenih že 
nešteto napak, ki bi morale za
vestno vplivati na generacije 
vseh časov! Spet nas bo kdo 
imel za bolj papeške od pape
ža. Kakorkoli že, dogajanja v 
vsakodnevnem življenju nas 
motivirajo, da vsaj nekoliko 
poglobljeno razmišljamo o 
svetu, v katerem živimo.

Izobražujemo se, hkrati pa 
se sprenevedamo in se posme
hujemo raznovrstnim špeku
lacijam. (Trenja, TV SLO,

6.aprila 2006). Kdo koga ?
So zadeve, ki jih je pred 

najširšimi množicami potreb
no jemati resno, dosledno. 
Posmehovanje vseh navi
dezno sprtih, sicer pa po zna
nem odmevu “isti, isti”, so 
velikokrat bumerang.

Veliko razpravljamo o “sme
teh”, bistvene zadeve nas obide
jo. Včasih se še kdo spomni, da 
je lepo, če so ob obisku vlade 
prisotni tudi občinski svetniki 
(Krško to stori! Naš načelnik 
Upravne enote Bukovinski 
tudi!) Zakaj še drugi ne!?

“Prihodnjič se srečamo v 
pokrajini Posavje”!

O odpiranju krajevnih ura
dov v naši občini zelo poh
valno v naslednji številki.
Za svetniško skupino DeSUS 

Rok Kržan

PUM

Enkratni denarni 
prispevek za 
novorojence v občini

Na podlagi demografskih 
gibanj in števila rojstev v zad
njih 15 letih v naši občini, lah-

posavska unija

ko ugotovimo, da se je število 
rojstev zmanjšalo za več kot 30 
odstotkov. Število rojstev se v 
zadnjih treh letih giblje okoli 
200 otrok letno.

Zato bo PUM na prihodnji 
seji občinskega sveta predlagala 
pobudo za sprejem odloka o 
enkratnem denarnem prispevku 
za novorojence v občini Brežice 
kot eno izmed oblik pozitivne
ga prispevka mladim družinam 
v višini 150 evrov.

Enkratni denarni prispevek bi 
bila enkratna denarna pomoč 
upravičencu, ki se zagotavlja iz 
sredstev občinskega proračuna, 
s katero se družini zagotovi 
dopolnilni prejemek za kritje 
stroškov, ki nastanejo z rojstvom 
otroka.

Upravičenec do enkratnega 
denarnega prispevkaje eden od 
staršev novorojenca, če stai|a 
novorojenca živita skupaj. Če 
starša novorojenca ne živita sku
paj, je upravičenec do enkrat
nega denarnega prispevka tisti 
od staršev, pri katerem otrok 
živi. Pogoj za dodelitev enkrat
nega denarnega prispevkaje pri- 
javljeno stalno prebivališče v 
občini Brežice za upravičenca 
do enkratnega denarnega pri
spevka za novorojenca.

Predlog takšnega denarnega 
prispevka glede na povprečno 
letno število rojstev bi obreme
nil občinski proračun s 7 mili
joni tolarjev (0,1%). Takšne 
odloke imajo sprejete že v več 
slovenskih občinah, med dragi
mi tudi posavske.

Upamo, da bodo soglasje k 
predlogu odloka podali tudi os
tali člani občinskega sveta. Ne
posreden prispevek sam po sebi 
ne bo spremenil trenda rojstev, 
bodo pa mlade družine lahko 
ugotovile, da jim je občina 
pripravljena na različne načine 
pomagati.

. Ekipa PUM-a, 
Davor Račič

| mmb Lb.
Slovenska ljudska stranka

www.sls.si

SOCIALNI

V nadaljevanju 25. seje 
občinskega sveta smo sprejeli 
odlok o ravnanju s komunal
nimi odpadki v občini Brežice 
v prvem branju. V njem je 
precej novosti, saj se je od 
sprejema sedaj veljavnega 
odloka v letu 1991 v zakono
daji, ki posega v ravnanje z 
odpadki in sploh na področje 
ekologije, veliko spremenilo, j 
Na našo srečo! Svetnika SD 
sva poudarila, da imamo svet
niki veliko odgovornost, da 
bo ta odlok čimbolj skladen z 
zakonodajo in predpisi, obe
nem pa prijazen do občanov 
in narave. Gre za zbiranje naj
različnejših vrst odpadkov, 
poseben poudarek pa je dan 
ločenemu zbiranju komunal
nih odpadkov tako na izvoru, 
v zbiralnicah in v zbirnem cen
tru. Pogrešala sva analizo ob
stoječega stanja, predvsem z 
vidika problematike, ki jo 
občuti služba pri ravnanju z 
odpadki po sedanji ureditvi in 
o pokrivanju stroškov teh 
storitev. Predlagala sva tudi, 
naj ne bo kot izvaj alec vnaprej 
določeno podjetje KOP d. d., 
saj je možno dobiti tudi dru- j 
gega koncesionarja. Ravno 
tako bi morali jasno povedati, 
ali bo odvoz kosovnih odpad
kov posebej zaračunan, naves
ti ime občinskega upravnega 
organa, ki bo odločal, če bo 
prišlo do nespoštovanja odlo
ka ipd. Veliko število pri
pomb več svetnikov je dobra 
usmeritev predlagatelju, da bo 
do drugega branja lahko pri' 
pravil kakovostno besedilo in 
pojasnil nekatere dileme.

Za svetniško skupino SD
Milena Jesenko

N Si
Nova Sloveni/a
Krščanska Ifudska stran
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mnenja, odgovori, popravki ...

Sporočilo bralcem!
Bralce vabimo, da s svojimi mnenji, stališči in komentarji sode

lujejo v rubriki Mnenja, odgovori in popravki. Vsi prispevki za 
rubriko morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslovom 
odgovorne fizične osebe (tudi v primeru institucij, organizacij, 
strank, društev,...) in s telefonsko številko, na kateri je mogoče 
preveriti avtentičnost avtorja. Na podlagi Zakona o medijih 
(Ur.1,35/2001) si uredništvo pridržuje pravico do objave ali neob- 
jave in krajšanja prispevkov v skladu s svojo uredniško politiko 
in prostorskimi možnostmi. Izjema so odgovori in popravki, ki po 
zakonu ne smejo biti spremenjeni in dopolnjeni.

Hitro tečejo priprave 
za prenovo tržne ulice 
v Brežicah

Izkopane so že sondažne ja
me vzdolž tržne ulice v mestnem 
jedru, izdelana je idejna reši
tev, potekajo usklajevanja, ki 
jih vodi župan Ivan Molan. Je 
še zadnji trenutek za pravilno 
odločitev, ki naj bi bila dobra, 
lepa in trajna. Z malo več tru
da bi se pridobil tudi denar za 
tako pomembno mesto, kot so 
Brežice.

Pred leti je politika pripel
jala v mestno jedro asfalt in trž
no ulico hudo degradirala. Po
novno se ponuja asfalt po vsej 
ulici, le pločniki naj bi bili be
tonski. S tako rešitvijo se Druš
tvo za oživitev mesta ne strin
ja, saj bi ponovno degradirali 
mestno jedro Brežic. O posle
dicah ni vredno izgubljati be
sed.

Prav zato seznanjamo vas 
meščane in občane s strokovni
mi stališči Društva za oživitev 
mesta Brežice, ki jih je sprejel 
razširjeni strokovni odbor 27. 
marca letos in jih posredoval 
vsem, ki bodo odločilno vpliva
li na preureditev ulice.

Naše stališče o prenovi tržne 
ulice je naslednje:

1. Ureditev tržne ulice je 
večji finančni in strokovni po
seg, ki je dolgoročen, zato mora 
biti strokovno dobro pripravl

jen in izveden v soglasju z meš
čani.

2. Ulica bo tudi v prihodnje 
namenjena prometu, poselitvi, 
panogam drobnega gospodar
stva in vsem ostalim dejavno
stim, ki sodijo v kulturno in gos
podarsko uspešno mestno jed
ro. Prav zato so meščani zainte
resirani za funkcionalno, lepo, 
in trajno podobo starega mes
ta.

3. Želimo si ulico brez ovir, 
površine morajo biti obdelane 
s trajnimi materiali, ki morajo 
biti enakovredni materialom v 
19. stoletju, to je kamen. Smo 
proti poševnemu robniku, ki je 
neugodna in nevarna ovira. 
Prav tako smo proti betonskim 
tlakovcem in asfaltu, ki bi de
gradirali mesto (morda bi z as
faltom prekrili samo vozni pas 
- op.).

4. Strinjamo se z dvostran
skim nagibom proti sredini uli
ce, kjer bo odtekala meteorna 
voda daleč stran od pročelij. 
Tako bodo pločniki ostali na 
sedanjem nivoju, preostale po
vršine pa se nekoliko znižajo. 
Mulda ob enosmerni cesti naj 
bi bila pokrita z mrežo. Pokrovi 
jaškov morajo biti prekriti s 
tlakom.

5. Za tlakovanje pločnikov 
predlagamo žagani pohorski 
granit v obliki plošč 60/40. 
Plošče naj v pasovih povežejo 
ulico v enovito površino. Pre
ostale površine naj bodo iz to-

\
NAROČILNICA

SAVA GLAS - časopis za širšo posavsko deželo 
Trg izgnancev 12, 8250 Brežice 

Tel.: 07-49-91-254, 07-49-91-250 
Fax.: 07-49-91-253

Elektronska pošta: komerciala@radio-brezice.si 

Naročam/o časopis SANAG LAS 

Ime in priimek

Podjetje(naziv in naslov)

Davčna številka podjetja 

Zavezanec za DDV

Kraj

Ulica

Datum

Poštna št.

Telefon

Podpis

Število izvodov

Naročnina skupaj s PTT stroški znaša 210 SIT oz. 0,88 EUR 
Preračunano po centralnem tečaju na izvod. Naročniško 
[azmerje je sklenjeno za najmanj eno leto. Preklic naročnine 
je možen samo pred novim obračunskim obdobjem.

V_________________________________________________ y

nalitnih kock 5/5 in 10/10.
6. Z razsvetljavo na pročeljih 

soglašamo. Luči pa ne bi smele 
svetiti v stanovanja, temveč le 
na pločnik in ulico.

7. Predlog o prestavitvi spo
menika izgnancem nima za
dostne strokovne utemeljitve.

Pred nami je še zelo malo 
časa za trezen preudarek in 
pravo odločitev. Upanje nam

daje izjava župana Ivana Mola
na, ki je 4. aprila na usklajeval
nem sestanku rekel takole:

.. bolje preurediti letos samo 
pol ulice pravilno in lepo, kot 
pa narediti narobe in zapravi
ti denar... Bomo videli!

Društvo za oživitev 
mesta Brežice, 

Karl Filipčič, dipl.ing.arh.

Krizni center za otroke 
in mladostnike Krško

CKŽ105, Krško 
041-886-208, 07/49-05-177

Ko si v stiski, ko nekoga potrebuješ, 
ko imaš težave doma..., 

lahko pokličeš ali prideš na pogovor, 
lahko pa pri nas tudi ostaneš. 

Dosegljivi smo 24 ur na dan vse dni v letu!

www.volkswagen.si

Polovica danes.
To je res »kul« pomidbat Zn snmo 
polovico cene je lahko cel Polo Cool 
s tremi vrati, klimo, antibiokirmm 
sistemom ABS, daljinskim 
centralnim zaklepanjem in radiom 
s CD-predvajalnikom vaš ie danes. 
Drugo polovico boste - brez obresti 
- odplačali šele čez eno leto.

Polovica čez 1 leto.
Vendar dobro premislite; mogoče 
pa boste Je člv. t‘uo les« potrebovati 
Polo Cool & Vamšly s petimi vrati 
pri katerem s to ponudbo 
prihranite <fe SIT.

V enem letu se lahko marsikaj 
r<SPdi...

Moinost ugodnega financiranja 50150 nudi družba Porsche Kredit in tcasing S»>. 
d.o.o, Cfe pa st; odtočite *a gotovinsko plačilu. vas bo Polo rasvajai ž brtvpiaaton 
gorivom za 7.800 km* v obliki dobro imet ja na Magna kartici družbe Petrol d.d.

emsas Polo
SfcuiMM Pktfai** M e $-3 6 M im. C£%c 1»-. m b-A«. &rwk> vwii m m&dm p ompm. * tem&K» fecvrša na <fcfeiw«n<3p
m.M» m m h*wi 44 n jr Jr »a btMONftift sr« iwn- « vw&> ftste 14 3S »K tHuipA pena*

vnimm $»«*» koš as m 4m p mm m.

Radanovič Brežice d.o.o.
Černičeva ulica 5.
8250 Brežice

Tel.: 07/49-92-150 
Fax: 07/49-92-172

OTROŠKA FOTO-AKCfJA 
APRIL

vsak torek in četrtek!
PREDSTAVLJA:

ROZMAN
Brezk», Lamutova M

2 PROFI-FORTRET VAŠEGA OTROKA

ZA SAMO 599 sit t (13x18 cm J
* in «11 o

ROZMAN
m Fotografiramo od 10-18 h

MM&mm
wwwJhte>-iom&iisi
Ponudba veSa samo lx ra* tirusfim*. Naredimo več 
posnetkov, ki vam f ih predstavimo iv isti dne s>

KANAL 2000
informativni TV kanal v občini Sevnica

ZAHVALA
Ob smrti našega dragega moža, 

očeta, starega očeta, 
brata in strica

JOŽEFA BOSINA
iz Dobove

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, pri
jateljem, sodelavcem in vsem ostalim za izrečena sožalja, 
podarjeno cvetje, sveče in za denarno pomoč ter vsem, ki 
ste ga spremili na njegovi zadnji poti. Iskrena hvala dr. 
Mitiču in patronažni sestri gospe Hrastovšek za medi
cinsko pomoč, patru Damjanu za obiske na domu, lepo 
opravljen obred in govor med mašo, ter vsem, ki so nam 
v teh težkih dneh stali ob strani. Še enkrat iskrena hvala.

Žalujoči: vsi njegovi

mali oglasi

V Dobovi, v bližini šole in 
vrtca, prodam zazidljivo par
celo v izmeri 834 m2. Lokacij
ska informacija je že izdelana, 
vsa infrastruktura je tik ob par
celi. Pokličite 040-321-311.

Prodajamo razne ciprese, 
okrasno drevje in grmi
čevje. Ciprese za živo mejo 
so v akciji. Vrtnarstvo Pla
tana, telefon: 49-20-391 ali 
041-564-621.

V SPOMIN
Toliko toplote in ljubezni si nam dal, 
da jo lahko dajemo slabotnim, 
ki jo pogrešajo.

Tiha bolečina spremlja spomin na 6. april, ko je pred dvema 
letoma prenehalo biti dobro srce

ALBINU PENIČU
iz Podvinj pri Kapelah

Ostali smo sami in vendar s tabo. Kljub vsej žalosti pa nas spremlja zavest, kako zelo 
bogati smo bili, ker smo te imeli, kajti s svojo dobroto, ljubeznijo in plemenitim značajem 
si nam dal bogato popotnico za življenje.

Vsem, ki ga nosite v lepem spominu, postojite ob njegovem grobu, mu prižgete 
svečko in mu podarite cvet, iskrena hvala.

Z ljubeznijo in v žalosti: žena Jožica ter sinova Bine in Vinko

Časopis SavaGlas • časopis za širšo posavsko deželo izdaja Radio Brežice d.o.o., Trg izgnancev 12, 8250 Brežice
Odgovorna urednica: Lidia Zbašnik

Izhaja vsak drugi četrtek. Cena izvoda je 240 tolarjev -1 EUR (preračunano po centralnem tečaju: 1 EUR = 239,640 SIT ).
Naslov uredništva: Trg izgnancev 12, 8250 Brežice - telefon: 07/49-91-250, telefax : 07/49-91-253 - Elektronska pošta: sava.glas@radio-brezice.si 

Vodja komerciale: Simona Gerjevič; telefon: 07/49-91-250 - Elektronska pošta: simona.gerjevic@radio-brezice.si 
Naroniški oddelek - telefon 01/58-80-276, elektronska pošta: narocnina@salomon.si 

Oblikovanje in računalniški prelom: Miloš Radosavljevič, Igor Tršelič - Tisk: SET d.d., Vevška c. 52, Ljubljana
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne vračamo.

Število tiskanih izvodov: 5.000
Na podlagi Zakona o DDV ( Ur.List RS št. 89/98 ) sodi časopis med proizvode, za katere se obračunava DDV po stopnji 8,5%.
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»REKLA
Prijazen izlet so si oni dan privoščili gasilci poklicne enote 

Krško, higienik Veterinarskega nacionalnega inštituta ter veteri
narska inšpektorica. Odzvali so se klicu občana, kije sporočal, 
da je v mrtvem zalivu Save na Prilipah mrtev labod. Izkazalo 
seje, daje mrtev le zaliv, labod pa je še kako živ.

... ! •
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Sevniški dimnikar Bojan Blažič je 1. aprila ob pol treh po
poldne, ko je na opatijski rivieri mrgolelo turistov, uradno 
odprl letošnjo hrvaško turistično sezono. Nemudoma je vrgel s 
sebe vsa oblačila in se vrgel v morje. A je kmalu prijokal na 
obalo. Prvič zato, ker ga je zeblo, drugič pa zato, ker je skočil 
naravnost na morskega ježka.

Na dan zasedanja slovenske vlade v Termah Čatež je minis
ter Dimitrij Rupel v radijski oddaji prijazno namignil, da so 
nam prinesli lepo vreme. Resje v Posavju tisti dan sijalo sonce, 
medtem ko je Ljubljana doživljala delni sončev mrk, del sve
ta pa popolnega. Pa to ni bilo zato, ker je naša vlada zapustila 
prestolnico, saj se astrologija kaj malo meni za pota politike! 
Večkrat se politiki obračajo za nasvete k zvezdogledom in 
astrologi ob mrku odsvetujejo sklepanje pomembnih poslov. 
Torej bo za vse dobre namere, ki sojih ministri podpisovali v 
Posavju, kriv mrk, če se “sfižijo”.

TPVAVTO, BREŽICE
TPV AVTO BftSŽtCK. Ctetmbratov Cerja*«' It. tm mUSŽICS 
TPV AVTO KareSjska <***» «0, »00 NOVO «STG

VAŠ ZANESLJIV PARTNER
na številkah 07/49-91-900, 49-91-904

Ob nedavnem obisku slovenske vlade je Posavje resnično bilo 
popek države. Ves ministrski zbor z Janšo na čelu je zasedel tri 
občine (in novo občino Kostanjevica), vsi osrednji in lokalni 
mediji pa smo kot zvesti oprode sledili pomembnim možem. 
Predsednik Janša je bil videti vzhičen, ker se je prav ob obisku 
Posavja prvič primerilo, da so zaključni dogodek v živo sprem
ljale kamere RTV. Pred Kulturnim domom v Krškem so pod 
Gubčevim spomenikom v ospredju in “minaretom ” v ozadju 
stala “velika ušesa”, antene RTV Slovenija.

Redko se zgodi, da na en dan v Sevnici srečaš toliko Sevničanov 
na kupu, kot jih je bilo 1. aprila v Opatiji. Tega dne je tja na 
brezplačen izlet odpotovalo kar 150 Sevničanov. Avtomobil
ska družba Honda je namreč nagradila vse, ki so sodelovali v 
njeni anketi, in jih odpeljala na morje. Vsak izžrebanec pa je 
s seboj lahko odpeljal še tri prijatelje. Čeprav je bil 1. april in 
so bili nekateri sprva nejeverni, se je vse lepo in srečno iztek
lo. Sicer pa vsak dan iz enega slovenskega kraja odpelje kakšen 
avtobus nagrajencev, saj naj bi bilo teh kar tisoč.

ujeli smo ...

Goran Rovan, novinar TVS, finančni minister Andrej Ba
juk, sevniški župan Kristijan Janc, prometni minister Janez 
Božič ter okoljski minister Janez Podobnik

Aipmm
Kako pogosto dosežejo 

starši in šola samo to, da - 
so naše glave polne 

znanja, o razumni sodbi in 
dobroti pa ni sledu.

Montaigne

Cilj vzgoje je v tem, da da 
telesu in duši vso lepoto 

in popolnost, 
ki jo more imeti.

_ Platon

Le človek, ki ima vzgojeno 
srce, duha in roke, je toliko 

osebnostno zrel, da si 
lahko pomaga tudi sam.

<=» Pestahzzi

Samo jaz ga smem 
kaznovati, zakaj le tisti sme 

kaznovati, ki ljubi.
Tagore

Lahko bi se rodili že 
vzgojeni otroci, če bi bili 

roditelji vzgojeni.
Goethe

DOBRO IN ODLIČNO
Dva direktorja se pogovarja
ta, pa vpraša eden:
“Kako ločiš dobro in odlič
no tajnico?”
“Ne vem.”
Dobra tajnica te zjutraj 
pozdravi: “Dobro jutro, šef.” 
“Kaj pa odlična?"
Ta pa reče:” Jutro je, šef!”
KLOVN
Milan se vrne domov sredi 
noči. Zena ga zaloti pijane
ga in umazanega od šminke, 
zato ga jezno vpraša:
“Kaj naj to pomeni?”
“Žena moja, ne boš verjela, 
ampak stepel sem se s klov
nom ... “
PONAREJEN
Policaj najde bankovec za 
100 evrov in ga pokaže šefu. 
Šef si ga ogleduje ... Kmalu 
zatem ga vrže v ogenj. Poli
caj ga začudeno vpraša: 
“Zakaj je bilo pa to dobro?” 
“Bankovec je bil ponarejen. 
Si že kdaj videl bankovec za 
100 evrov s tremi ničlami?“

VREHE
IM NAPOVED VREMENA 

ZA SLOVENIJO

13. april 2006

Danes in jutri bo prevlado
valo sončno vreme.

3/19 °C 10/21 °C

Ugodenstanovanjski kredit za nakup ali obnovo nepremičnine 
lahko odplačujete sami ali skupaj z družinskimi člani. Tudi za 
nekomitente! Obiščite nas v poslovalnici Brežice, Cesta prvih 
borcev 6.

© AvtoHm 30 siy
OBVESTILO

LASTNIKOM TRAKTORJEV IN TRAKTORSKIH PRIKLOPNIKOV
Avtollne Kriko d.o.o. bo Izvajal

TEHNIČNE PREGLEDE TRAKTORJEV po milodrtfom rtzporadu:

DATUM KRAJ URA LOKACIJA
Torek
18.4.2006 Prekopa 10-16 Gasilski dom
Sreda
19.4.2006 BuSka 10-16 Trgovina KZ Sevnica
Četrtek
20.4.2006 Studenec 10-16 Gostilna Janc
Petek
21.4.2006 Blanca 12-16 Trgovina Klobasa

TEHNIČNI PREGLEDI 
** REGISTRACIJA VOZIL
DELOVNI ČAS
PONEDELJEK - PETEK: 7. do 17. ure
SOBOTA: 8. do 12. ure
OB SOBOTAH PREVENTIVNI PREGLED GRATISI

www.avtoSne-krsko.si
TEL 07/49-02-115

Avtollm Kriko d.o.o., Bohortim* 10,8270 Krika —


